
“2 ton su 1 TL” uygulamasının,
hayata geçirilmesinin ardından

bazı vatandaşlar, su faturalarında
beklenmedik bir artış yaşadıklarını
belirtiyor. WhatsApp İhbar Hat-
tımıza su faturasını göndererek
sitem eden Manisalı bir vatandaş,
her ay 300-350 TL bandında gelen
su faturasının son iki ayda 724 TL
ve 1.081 TL şeklinde geldiğini
söyledi.  Her ay düzenli olarak
gelen su faturasının, önemli bir
yükseliş gösterdiğini söyleyen
vatandaş şaşkına döndü.

FATURA 300 TL’DEN BİN 81 TL’YE ÇIKTI

SÜREKLİ Yapılan indirimli su
haberlerinin aksine yeni uygula-

maya geçildiğinden bu yana su fat-
urasının her ay katlanarak geldiğini
söyleyen Manisalı vatandaş, fatu-
rada ayrıca yüzde 40 engelli in-
dirimi bulunduğunu da belirtti.
Vatandaş, MASKİ'yi arayarak du-
rumu bildirdiğinde, yetkililerin duru-
mun doğru olduğunu ve sistemde
bir hata olmadığını ifade ettiklerini
ifade etti. Vatandaşlar, yüksek fatu-
ralar konusunda yetkililerden daha
açıklayıcı ve tatmin edici cevaplar
bekliyor. Bu süreçte, belediyelerin
vatandaşların yaşadığı sorunlara
çözüm bulması ve faturalama sis-
teminin şeffaflığını artırması 
gerektiği ifade ediliyor.

YÜZDE 40 ENGELLİ İNDİRİMLİ HALİ BU!
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CUMHURİYET Halk Par-
tisi (CHP), çiftçilerin

sorunlarına dikkat çekmek
ve tarım sektöründeki mev-
cut durumu gündeme taşı-
mak amacıyla Manisa’da
‘Büyük Çiftçi Mitingi’ düzen-
lemeye hazırlanıyor. Daha
önce buğday, emekli, ve
fındık mitingleriyle çeşitli
kesimlerin sesini duyuran
CHP, çiftçi mitingi
düzenleyecek. Manisa’da
‘Büyük Çiftçi Mitingi’ Ağustos
ayının sonuna doğru düzen-
lenecek. Mitinge CHP Genel
Başkanı Özgür Özel de
katılım sağlayacak. 

CHP GENEL BAŞKANI DA GELECEK

Manisa’da ilk 2 ton suyun 1 TL olmasının ardından su faturalarında düşüş bekleyen vatandaş şok oldu
Vatandaş, indirim beklerken artan su faturalarına karşı belediyelerin çözüm bulmasını ve faturalama sisteminin şeffaflığının artırmasını istiyor

Manisa Büyükşehir
Belediyesi Başkanı Ferdi
Zeyrek’in en önemli seçim
vaatleri arasında yer alan 2
ton su 1 TL vaadi, Nisan
ayında yapılan Manisa Su ve
Kanalizasyon İdaresi
(MASKİ) Genel Müdürlüğü
2024 Yılı Birinci Olağanüstü
Genel Kurul Toplantısı’nda
alınan karar ile 1 Mayıs
2024 tarihinden itibaren
geçerli olacak şekilde 
hayata geçirildi. Bu kararın
ardından su faturalarında
düşüş bekleyen bazı 
vatandaşlar aksi bir 
durumla karşılaştı. 

MANiSA TARIMINI 
TEHDiT EDiYOR!

SUSUZLUK

MANİSA'NIN Kırkağaç ilçesine bağlı
Gelenbe Mahallesi'nde yaşayan bir

çiftçi, su kaynaklarının tükenmesiyle il-
gili endişelerini dile getirmek için
Kırkağaç Ziraat Odası Başkanı Emin
Özarı'yı ziyaret etti. Susuzluğun sadece
kendisini değil tüm bölgeyi etkilediğini
belirten çiftçi Uğur Erdemir, “Susuzluk
sorunu kapımıza dayanmadan, şimdi-
den bir şeyler yapmalıyız” dedi. Bu
çağrının ardından, Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanı Emin Özarı ise sulu

tarımın sürdürülebilirliği için yetkililerden
hemen bir çalışma başlatmasını talep
etti. Özarı, Kınık Muhtarı Mehmet Ali
Kıral’ın defalarca dile getirdiği Çaltıcak
Barajı'nın sularının boşa aktığını be-
lirterek, yeni barajlar yerine mevcut
Çaltıcak ve Çobanlar barajlarının gövde
yüksekliklerinin artırılmasının sorunu
çözebileceğini ifade etti. Özarı, bu
soruna dikkat çekmek amacıyla birkaç
toplantı yaptıklarını ancak ilerleme
kaydedemediklerini vurguladı.

AK Parti’den domates üreticilerine:
Sevindirici haberler yakında

DOMATES üreticilerinin
sorunlarını yakından takip et-

tiklerini söyleyen AK Parti Manisa
Milletvekili Murat Baybatur, “Do-
mates üreticilerimizin sorunlarını
yakından takip ediyor gerekli
çalışmalarımızı yürütüyoruz.

Tarım ve Orman Bakanımız ile
Ticaret Bakanlığı'mızla yaptığı-
mız görüşmeler, güzel gelişme-
lerle ilerliyor. Bizi izlemeye, ta-
kipte kalmaya devam edin. Sevin
dirici haberler çok yakında...”
ifadelerine yer verdi. 

Manisa’da ‘Büyük Çiftçi Mitingi’ düzenlenecek
Kiraz ihracatı 209 milyon dolara ulaştı   

EGE İhracatçı Birlikleri
Koordinatör Başkan

Yardımcısı ve Ege Yaş
Meyve ve Sebze İhra-
catçıları Birliği Başkanı
Hayrettin Uçak,
“Cumhuriyetimizin 100’üncü
yılı 2023 yılında 83 bin ton
kiraz ihracatı karşılığı yüzde
60 artışla 215 milyon dolar
ihracat gerçekleştirdik.
Türkiye kiraz da hem üre-
timde hem de ihracatta açık
ara liderliğini bu yıl da
sürdürüyor” dedi.

EGE İHRACATÇILAR BİRLİĞİ MUTLU

EVE GELEN FATURA 
YALAN SOYLEMEZ!

Silah kaçakçılarına 
dev operasyon!

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerlikaya, son
beş günde silah kaçaklarına ve

ruhsatsız silah taşıyanlara yönelik 78
ilde düzenlenen “Mercek-22” operasy-
onlarında bin 790 silahın ele geçir-
ildiğini ve bin 847 şüpheli hakkında
işlem yapıldığını açıkladı.   

İÇİŞLERİ BAKANI YERLİKAYA DUYURDU!
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saruhanlı Belediyesi

Gümülceli mahallesinde atıl
halde bulunan çamlık alanı ye-
nileyerek halkın kullanımına

açacak. Gümülceli mahalle-
sinde yıllardır atıl halde bulu-
nan çamlık alan, Saruhanlı
Belediyesi tarafından yenile-
nerek halkın kullanımına açıla-
cak. Belediye Başkanı Ekrem
Cıllı, konuyla ilgili yaptığı açık-
lamada, Gümülceli'deki çam-
lık alanı mesire alanına
dönüştüreceklerini, yediden
yetmişe herkesin vakit geçire-
bileceği bir tesis inşa edecek-
lerini belirtti.

Belediye ekiplerinin böl-
gede çalışmalara başladığını
ifade eden Cıllı, "Çamlık alanın
içine yürüyüş yolları, çocuk
oyun parkı, kafeterya, oturma

ve dinlenme alanları gibi her-
kesin ailesiyle vakit geçirebile-

ceği güzel bir tesis yapıyoruz.
Hayırlı olsun. Durmadan, yo-

rulmadan Saruhanlımız için
çalışmaya devam" dedi. 

Gümülceli'de çalışmalar başladıGümülceli'de çalışmalar başladı

salihli Belediyesi Temizlik İşleri Müdürlüğü ekipleri, ilçe-
deki pazaryerlerinde yoğun bir temizlik çalışması yürütüyor.

Belediye ekipleri, şehrin farklı bölgelerinde hizmet veren
pazaryerlerinin tüm alanlarını detaylı bir şekilde temizleyerek
hijyen standartlarını en üst seviyede tutuyor. 

Salihli Belediyesi, halkın sağlığına verdiği önemi vurgula-
yarak, temiz ve hijyenik bir çevre için çalışmalarına ara verme-
den devam edeceklerini belirtti. Düzenli olarak gerçekleştirilen
temizlik ve yıkama çalışmaları vatandaşlar ve esnaflar tarafın-
dan memnuniyetle karşılanıyor.

Salihli’de pazaryerlerinde
yoğun temizlik seferberliği

Manisa İl Sağlık Müdürü
Uzm. Dr. Erol Karaca, saha zi-
yaretleri kapsamında Akhisar

Mustafa Kirazoğlu Devlet Has-
tanesi ve Akhisar 6 No'lu Acil
Sağlık Hizmetleri İstasyonlarına
ziyarette bulundu.

Ziyaret sırasında sağlık per-

sonelinin dilek ve önerilerini
dinleyen Uzm. Dr. Karaca, ku-
rumlarda yürütülen çalışmaları
yerinde inceleyerek değerlen-
dirmelerde bulundu. Sağlık
hizmetlerinin daha etkin ve ka-
liteli bir şekilde sunulması
adına yapılan çalışmaları de-

netledi.
Uzm. Dr. Karaca, sağlık

personelinin önerilerini dikkate
alarak, sağlık hizmetlerinin ka-
litesini artırmak ve çalışanların
iş ortamını iyileştirmek adına
gerekli adımların atılacağını
belirtti.

Müdür Karaca’dan Akhisar’daki
sağlık kurumlarına ziyaret
Müdür Karaca’dan Akhisar’daki
sağlık kurumlarına ziyaret

Burhan AKDEMİR
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İl ve içe merkezlerinde 
3 günlük hava tahmini

HAVA DURUMU SAYFA

0236 238 18 18

VİTAMİN ECZANESİ
0236 231 58 59

KARAKÖY ECZANESİ

BUSE ECZANESİ

0236 234 19 99

0236 232 19 43

NÖBETÇİ 
ECZANELER
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KAYA ECZANESİ
1173 - Yapımı iki asır sürecek olan Pisa Kulesi'nin inşası başladı.
1554 - Osmanlı ve Portekiz arasında Hürmüz Deniz Muharebesi gerçekleşti.
1578 - Osmanlı Devleti ile Safevi kuvvetleri arasında Çıldır Muharebesi gerçekleşti.
1814 - Wetumpka yakınlarında Fort Jackson Antlaşması imzalandı.
1842 - Webster Ashburton Antlaşması ile Kanada-ABD sınırı belirlendi.
1892 - Thomas Edison, iki yönlü telgrafın patentini aldı.
1902 - VII. Edward, Birleşik Krallık Kralı olarak taç giydi.
1912 - Tekirdağ ilinin Mürefte beldesinde 7,3 MS büyüklüğünde deprem meydana geldi.
1915 - Birinci Anafartalar Muharebesi başladı.
1814 - Wetumpka yakınlarında Fort Jackson Antlaşması imzalandı.
1842 - Webster Ashburton Antlaşması ile Kanada-ABD sınırı belirlendi
1915 - Birinci Anafartalar Muharebesi başladı.

GÜNÜN OLAYI

78 ilde düzenlenen “Mercek-22” operasyonlarında, bin 790 silah ele geçirilirken bin 847 şüpheli hakkında işlem yapıldı   

İÇİŞLERİ Bakanı Ali Yerli-
kaya’nın paylaştığı bilgilere
göre, son beş gün içerisinde 78
ilde silah kaçaklarına ve ruhsat-
sız silah taşıyan kişilere yönelik
“Mercek-22” operasyonları dü-
zenlendi. Emniyet ve jandarma
ekipleri tarafından İstanbul,
İzmir, Adana, Diyarbakır, Gazi-
antep, Şanlıurfa, Antalya, An-
kara, Bursa, Konya, Mersin,
Amasya, Samsun, Hatay, Kah-
ramanmaraş, Balıkesir, Kocaeli,
Tekirdağ, Eskişehir, Kayseri,
Aydın, Mardin, Sakarya, Ma-
latya, Manisa, Muğla, Trabzon,
Erzurum, Kars, Batman, Kasta-
monu, Aksaray, Karaman, Kı-
rıkkale, Tokat, Adıyaman,
Çorum, Düzce, Elazığ, Niğde,
Afyonkarahisar, Bingöl, Osma-
niye, Sivas, Yalova, Ağrı, Arda-

han, Bitlis, Çanakkale, Giresun,
Isparta, Kırşehir, Rize, Siirt,
Van, Zonguldak, Erzincan,
Muş, Ordu, Bolu, Burdur,
Edirne, Gümüşhane, Kırklareli,
Kilis, Nevşehir, Uşak, Yozgat,
Çankırı, Denizli, Kütahya, Şır-
nak, Artvin, Bayburt, Bilecik,
Karabük, Sinop ve Tunceli’de
yapılan çalışmalar sonucu bin
55 ruhsatsız tabanca, 293 ku-
rusıkıdan çevrilmiş tabanca, 37
uzun namlulu tüfek, 405 ruh-
satsız av tüfeği olmak üzere
toplam bin 790 silah ele geçi-
rildi. Ayrıca bin 847 şüpheli
hakkında işlem yapıldı. 

İlk 5 şehirde yakalanan
ruhsatsız silahlar ve gözaltına
alınan şüpheliler ise şu şekilde:
"İstanbul'da 164 tabanca, 20
av tüfeği ele geçirildi. 248 şüp-

heli gözaltına alındı. İzmir’de 65
tabanca, 16 av tüfeği ele geçi-
rildi. 78 şüpheli gözaltına alındı.
Adana’da 59 tabanca, 19 av
tüfeği ele geçirildi. 58 şüpheli
gözaltına alındı. Diyarbakır’da

49 tabanca, 6 av tüfeği ele ge-
çirildi. 49 şüpheli gözaltına
alındı. Gaziantep’te 43 ta-
banca, 25 av tüfeği ele geçi-
rildi. 78 şüpheli gözaltına
alındı." İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, son beş günde silah kaçaklarına
ve ruhsatsız silah taşıyanlara yönelik 78 ilde düzenlenen
“Mercek-22” operasyonlarında bin 790 silahın ele geçirildi-
ğini ve bin 847 şüpheli hakkında işlem yapıldığını açıkladı.   

Silah kaçaklçılarına dev operasyon

korkutan yangın 
Spil Dağında 

MANİSA’NIN Spil Dağı
Milli Parkı eteklerindeki or-
manlık alanda başlayan yan-
gın İzmir Orman Bölge
Müdürlüğü ile Manisa Büyük-
şehir Belediyesi itfaiyesinin
havadan ve karadan müdaha-
lesiyle kısa sürede büyüme-
den söndürüldü.   

Yangın dün saat 12.25’te
Manisa’nın Yunusemre ilçesi
Spil Dağı Milli Parkının etekle-
rinde başladı. Ormanlık
alanda dumanların yükselmesi
üzerine bölgeye İzmir Orman
İşletme Müdürlüğüne bağlı  2
uçak, 2 helikopter, 5 arazöz, 1
su ikmal, 1 dozer ve 2 yer
ekibi ile çok sayıda Manisa
Büyükşehir Belediyesine bağlı
itfaiye ekibi sevk edildi. Ekip-
lerin havadan ve karadan yü-

rüttüğü çalışmalarla yangın
kısa sürede kontrol altına
alındı. 

Soğutma çalışmalarının
devam ettiği yangınla ilgili so-
ruşturma başlatıldı.  İHA

Traktör ve tarım işçisi taşıyan   
araçlara sıkı denetim 

MANİSA İl Emniyet Müdür-
lüğü trafik ekipleri tarafından
tarımsal faaliyetlerin yoğun bir
şekilde yapıldığı 5 ilçede traktör
ve mevsimlik tarım işçisi taşı-
yan araçlara yönelik gerçekleş-
tirilen denetimde 101 adet araç
ve sürücüsüne 292 bin 47 TL
idari para cezası uygulanırken 7
aracın da trafikten men edildiği
bildirildi.   

Manisa İl Emniyet Müdür-
lüğü Bölge Trafik Denetleme
Şube Müdürlüğü ve bağlı Akhi-
sar, Alaşehir, Kula, Salihli,
Soma Bölge Trafik Denetleme
İstasyon Amirlikleri ile Trafik
Tescil ve Denetleme Şube Mü-
dürlüğü ve ilçe trafik birimle-
rince, 06-07 Ağustos
tarihlerinde, 25 ekip ve 50 per-
sonel tarafından yapılan tarım
araçları ve mevsimlik tarım işçi-

leri taşıyan araçlarına yönelik
özel denetimde 96 traktör ve
260 tarım servis aracının kont-
rol edildiği açıklandı. Yapılan
açıklamada, 101 adet araç ve
sürücüsüne 292 bin 47 TL idari
para cezası uygulanırken, 7
aracın da trafikten men edildiği
bildirildi. İHA

Samanlıkta çıkan yangında tütün 
buğday ve samanlar kül oldu 

MANİSA'NIN Selendi ilçe-
sinde bir samanlıkta çıkan yan-
gında, samanla birlikte yüzlerce
kilo tütün ve buğday da kül
oldu.  

Selendi ilçesine bağlı Rah-
manlar Mahallesi'nde Arif Baş-
yiğit'e ait samanlıkta henüz
belirlenmeyen bir nedenle yan-
gın çıktı. İhbar üzerine bölgeye
çok sayıda itfaiye ve jandarma
ekibi sevk edildi. Kısa sürede

olay yerine gelen Manisa Bü-
yükşehir Belediyesi İtfaiye Daire
Başkanlığına bağlı Selendi
ekipleri yangına müdahale etti.
Ekiplerin hızlı müdahalesiyle
alevler evlere sıçramadan sön-
dürüldü. Çıkan yangında, 6 bü-
yükbaş hayvan vatandaşlar
tarafından kurtarılırken, 1.5 ton
tütün, 4 ton çavdar ve buğday,
700 paket saman kül oldu. 

İHA 
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TüRkİyE’NİN üretiminde
dünya lideri ve ihracatta güçlü
bir oyuncu olduğu kirazda
2024 yılı Ocak-Temmuz döne-
minde yüzde 4 artışla 209 mil-
yon dolar ihracat
gerçekleştirildi.   

Ege İhracatçı Birlikleri Ko-
ordinatör Başkan Yardımcısı
ve Ege Yaş Meyve ve Sebze

İhracatçıları Birliği Başkanı
Hayrettin Uçak, “Cumhuriyeti-
mizin 100’üncü yılı 2023 yı-
lında 83 bin ton kiraz ihracatı
karşılığı yüzde 60 artışla 215
milyon dolar ihracat gerçek-
leştirdik. Türkiye kiraz da hem
üretimde hem de ihracatta
açık ara liderliğini bu yıl da
sürdürüyor. Cumhuriyetimizin

ikinci yüzyılına da başarılı bir
giriş yaparak 2024 yılı Ocak-
Temmuz döneminde yüzde 4
artışla 209 milyon dolar kiraz
ihracatı gerçekleştirdik. 

Kiraz üretiminde 725 bin
tonluk rekolteyle açık ara
dünya lideriyiz. Ülkemizi ABD,
Şili ve Özbekistan takip edi-
yor. 55 ülkeye kiraz ihracatı-

mız var.” dedi. 
Kirazda en büyük alıcının

Avrupa bölgesi olduğuna de-
ğinen Başkan Uçak, “2024 yı-
lının ilk 7 ayında kiraz
ihracatımızda Almanya yüzde
25 artışla 114 milyon dolarla
ilk sırada yer alıyor. Rusya
yüzde 2 artışla 41 milyon do-
larla ikinci sırada, Polonya
yüzde 112’lik artışla kiraz ihra-
catımızda üçüncü sırada. Hol-
landa’ya ve Norveç’e 6 milyon
dolarlık ihracatımız var.  Türki-
ye’nin yıllık 736 bin tonluk
kiraz rekoltesi var. Ege Bölge-
si’nde; İzmir, Manisa, Afyon,
Denizli ve Aydın illerinde yıllık
260 bin ton kiraz üretiliyor.
Kiraz ihracatında dünya dör-
düncüsüyüz. 2024 yılı Ocak-
Temmuz döneminde kiraz
ihracatımız 66 bin tona ulaştı.
Bu sene kiraz rekoltesi ve kali-
tesindeki pozitif ilerlemenin et-
kisiyle ihracat hedefimizi 250
milyon dolardan 300 milyon
dolara yükselttik.” diye ko-
nuştu. 

Hayrettin Uçak, “Taze
meyve sebze ihracatında Tür-
kiye’nin lider pazarı Rusya,

Polonya, Balkanlar, Avrupa,
Orta Doğu ülkeleri dışında
Türk kirazının Asya-Uzakdoğu
pazarlarına ihraç edilmesi için
temaslarımızı sürdürüyoruz.
Şu anda Singapur, Hong
Kong, Malezya, Hindistan’a
ihracatımız var. Kullandığımız
Pestisitleri Biliyoruz Projesi ve
Akdeniz Meyve Sineğinden
Arındırılmış Kiraz Üretimi Pro-
jesi ile Türkiye'nin kalıntısız
kaliteli kiraz üretip ihraç et-

mesi için çabalıyoruz. İhra-
catta dünyada ilk üç ülke ara-
sına girmeyi hedefliyoruz.
Ticaret Bakanlığımızın fuarlar,
Turquality ve UR-Ge Projeleri
destekleriyle ihracatımızı artırı-
yoruz. Ticaret Bakanımız Prof.
Dr. Ömer Bolat nezdinde Tica-
ret Bakanlığımıza teşekkür
ediyoruz. Bakanlığımızın des-
tekleriyle ihracatımızı daha da
ileri taşımak konusunda karar-
lıyız.” dedi.  İHA

Kiraz ihracatı 209 milyon dolara ulaştı   

MANİSA'NIN Sarıgöl ilçe-
sinde 2024 ürünü sumalık
üzüm alımlarına başlandı. Su-

malık (Şaraplık) üzümler Çekir-
deksiz Sultaniye üzümlerinin
çıkmaları ve seçilen üzümler-

den geri kalan üzümlerden elde
ediliyor.   

Manisa'nın Sarıgöl ilçe-
sinde sumalık üzüm alımları
başladı. Hasat döneminin yeni
başlaması ve henüz üzüm fi-
yatlarının açıklanmaması nede-
niyle sumalık üzüm alımlarının
da yavaş ilerlediğini kaydeden
sumalık üzüm alıcıları, "Bu yıl
hükümet tarafından kuru üzüm
fiyatları henüz açıklanmadığı
için üretici de bağlardan üzüm
seçmelerini ağırdan alıyor. Bu
durumda bize gelen üzüm mik-
tarını etkiliyor. Fiyatların açık-
lanmasının ardından sumalık
üzüm alımlarında hareketliliğin
başlamasını bekliyoruz." dedi. 

Sarıgöl'de sumalık üzüm-
lerin kilosunun 16 TL'den alın-
dığı öğrenildi.  İHA

Sarıgöl'de sumalık üzüm alımlarına başlandı   

ŞEHZADELER Belediyesi
Fen İşleri Müdürlüğü ekiplerinin
yaz aylarının başında başlattığı
ova yolu düzenleme çalışmaları
aralıksız bir şekilde devam edi-

yor. Fen İşleri Müdürlüğüne
bağlı ekipler, Selimşahlar Ma-
hallesinde çiftçilerin arazilerine
daha rahat ulaşım sağlamaları
ve rahat bir hasat sezonu geçi-

rebilmeleri için ova yolu düzen-
leme çalışmasını sürdürüyor.   

Şehzadeler Belediye Baş-
kanı Gülşah Durbay, konuyla il-
gili yaptığı açıklamada,

çiftçilerin daha rahat etmeleri
ve güzel bir sezon geçirmeleri
için yapılan bu çalışmaların
önemine vurgu yaptı. Başkan
Durbay, "Çiftçilerimizin arazile-
rine daha kolay ulaşabilmeleri
ve hasat dönemlerinde zorluk
yaşamamaları için ova yolu dü-
zenleme çalışmalarını büyük bir
titizlikle sürdürüyoruz. Amacı-
mız, çiftçilerimizin üretim süreç-
lerinde karşılaştıkları zorlukları
en aza indirerek, verimli ve be-
reketli bir hasat sezonu geçir-
melerini sağlamaktır. Bu
vesileyle tüm çiftçilerimize ba-
şarılı ve bereketli bir sezon dili-
yorum" dedi. 

Çalışmaların tamamlanma-

sıyla birlikte Selimşahlar Mahal-
lesi'nde yaşayan çiftçiler, arazi-
lerine daha kolay ulaşacak ve

hasat döneminde daha rahat
bir çalışma ortamına kavuşa-
caklar.  İHA

Şehzadeler'in kırsalında
ova yolları düzenleniyor   
Şehzadeler'in kırsalında
ova yolları düzenleniyor   

MANİSA'NIN Demirci ilçe-
sinde, 83 santimetre uzunlu-
ğunda acur yetiştirildi.

Akıncılar Mahallesi'nde,
Recep Artuç'un tarlasında ye-
tişen acur, uzunluğu ve ağırlığı

ile dikkati çekti.
Boyu 83 santimetre olan

acurun ağırlığının 13 kilogram
olduğu belirtildi.

Artuç, AA muhabirine, 26
yıldır tarımsal üretim yaptığını
ifade ederek, "12 dönüm tar-
lamda domates, biber, patlı-
can, kavun, salatalık ve acur
üretimi yapıyorum.

2 ay önce diktiğimiz acur-
lardan birisi devasa büyük-
lükte oldu. Ürettiğim tarım
ürünlerinde hiçbir şekilde zirai
ilaç kullanmıyorum. Hayvan
gübresi, su ve dip çapası ya-
parak yetiştiriyorum. 

Ürettiğimiz dev acuru gele-
cek yıla tohumluk olarak kulla-
nacağım." diye konuştu. AA

83 santimetre uzunluğunda acur yetiştirildi
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YUnUsEMRE Belediye
Başkanı Semih Balaban, 31
Mart Yerel Seçimleri sonra-
sında göreve başlayan 6 bele-
diye başkanını ziyaret ederek
görevlerinde başarılar diledi.   

Yunusemre Belediye Baş-
kanı Semih Balaban, 31 Mart

Yerel Seçimleri sonrasında gö-
reve başlayan belediye baş-
kanlarına iade-i ziyaretlerini
sürdürüyor. Başkan Balaban zi-
yaretler kapsamında Gölmar-
mara Belediye Başkanı Cem
Aykan, Ahmetli Belediye Baş-
kanı Fuat Mintaş, Salihli Bele-

diye Başkanı Mazlum Nurlu,
Kula Belediye Başkanvekili
Semra Gündüz, Alaşehir Bele-
diye Başkanı Ahmet Öküzcü-
oğlu, Sarıgöl Belediye Başkanı
Tahsin Akdeniz bir araya geldi.
Ziyaretlerde Belediye Başkanı
Balaban’a Eşi Serap Balaban

ve Özel Kalem Müdürü Seyit
Ali Özmen eşlik etti. Başkan
Semih Balaban, ziyaretlerde il-
çelerde yürütülen projeler hak-
kında bilgi alırken, belediye
başkanlarının gelecek dönem

hedeflerini dinledi. Samimi bir
ortamda gerçekleşen ziyaret-
lerde, Başkan Balaban, Yunu-
semre Belediyesi olarak diğer
ilçelerle iş birliğini sürdürecek-
lerini ve bölgenin kalkınması

adına ortak projelerde yer ala-
caklarını söyledi. Ziyaretler
sonrası ilçe başkanlıklarını da
ziyaret eden Başkan Balaban
ve beraberindekiler partililerle
bir araya geldi. iHa

Başkan Balaban’dan 6 ilçe belediye
başkanına iade-i ziyaret   
Başkan Balaban’dan 6 ilçe belediye
başkanına iade-i ziyaret   

TURgUTLU Belediyesi Fen
İşleri Müdürlüğü ekipleri vatan-
daşların talepleri ve belirlenen
program dahilinde birçok ma-
hallede eş zamanlı olarak çalış-

malarını sürdürüyor.   
Turgutlu Belediyesi Fen İş-

leri Müdürlüğüne bağlı ekipler
kent genelinde bakım, onarım,
tamirat ve yenileme işlemlerine

kesintisiz devam ediyor. Fen İş-
leri Müdürlüğü ekipleri tarafın-
dan Sinirli Mahallesi ile birlikte
Aras, Hun, Park, Adalı, Spor,
Alparslan, Gürleyen, Kutluk,
Gülgün, Set ve Irmak Sokakta
parke tamirat çalışmaları ta-
mamlanırken Ergin ve Işık So-
kakta ise çalışmalar
sürdürülüyor. Kuşlar Mahalle-
sinde yer alan kiraz alım yerinin
bahçe kısmı ile Karaağaç So-
kakta parke döşeme çalışma-
ları tamamlandı. Ekipler,
Yukarıbozkır Mahallesinde arazi
yollarının düzenleme çalışmala-
rını da gerçekleştirdi. 

KaRaKÖY 
MaHaLLEsinE ÇOK 

aMaÇLı aLan 
Turgutlu Belediyesi, kırsal

mahallelere kazandırdığı kiraz
alım yerlerine bir yenisini daha

ekledi. Fen İşleri Müdürlüğü
ekipleri tarafından yürütülen
çalışmalar kapsamında Kara-
köy Mahallesinde kiraz alım ye-
rinin yapımı tamamlandı.
Karaköy Mahallesine kazandırı-
lan yeni kiraz alım yeriyle ma-
halle sakinleri hem ürünlerinin
satışını yapabilecekleri hem de

çok amaçlı olarak kullanabile-
cekleri yeni bir alana sahip
oldu. 

Çalışmalar hakkında açık-
lamalarda bulunan Turgutlu Be-
lediye Başkanı Çetin Akın,
“Ekiplerimiz merkez ve kırsal
mahallelerimizdeki çalışmala-
rına devam ediyor. Kentimizin

yol sorunlarını ortadan kaldır-
mak adına çalışmalarımıza hız
verdik. Bir yandan da üreticile-
rimizin hayatlarını kolaylaştıra-
bilecek önemli çalışmaları
kentimize kazandırıyoruz. Tüm
çalışma arkadaşlarıma teşek-
kür eder, kolaylıklar dilerim"
dedi.  iHa

Turgutlu'da çalışmalar hız
kesmeden devam ediyor   
Turgutlu'da çalışmalar hız
kesmeden devam ediyor   

Manisa'nın Kırkağaç ilçe-
sinde karın ağrısı şikayetiyle
hastaneye giden genç kadının
mesanesinden 1 kilogram ağır-
lığında 18 santimetre genişli-
ğinde taş çıkarıldı. Ameliyatı
gerçekleştiren doktorları bile
şaşkına uğratan durumun Tür-
kiye'de ve dünyada benzeri
olup olmadığı araştırılıyor. 

Manisa'nın Kırkağaç ilçe-
sinde yaşayan 39 yaşındaki
Birgül Büyükmanisa, karın ağ-
rısı şikayetiyle Kırkağaç Devlet
Hastanesine başvurdu. Burada
üroloji servisine sevk edilen
Büyükmanisa'nın mesanesinde
kitle tepit edildi. Uzman Doktor
Ümit Gümüş’ün araştırmaları
ve çektirilen filmler sonucu tes-
pit edilen kitlenin alınması için
Birgül Büyükmanisa ameliyat
masasına yatırıldı. Uzm. Dr.
Ümit Gümüş ve ekibi tarafın-
dan uzun uğraşlar sonucu 1
kilo 6 gram ağırlığında ve 18
santimetre boyunda bir taş çı-

karıldı. Bu dev taşın çıkarılması
ameliyat anında büyük sevince
sebep olurken, 10 yıldır yaşa-
dığı ağrılar nedeniyle tüm ya-
şamı alt üst olan Büyükmanisa
yeniden hayata döndü.  

Yapılan açık cerrahi ameli-
yatı ile vücudundan inanılmaz
bir kitle çıkartılan Birgül Büyük-
manisa bir gün sonra ayağa
kalkmayı başarırken, kendisini

tekrar sağlıklı bir hayata kavuş-
turan Uzm. Dr Ümit Gümüş’e
ve tüm Kırkağaç Devlet Hasta-
nesine ekibine teşekkür etti. 

Uzun yıllardır ağrılar çekti-
ğini söyleyen Büyükmanisa,
“10 yıl öncen beri şikâyetim
vardı ama olayın ciddiyetini
tam anlamıyla anlayamadım.
Son bir aydır çok sancılarım
oldu. Sonra Kırkağaç Devlet

Hastanesi Acil Servisine çıktım
burada ilaç verdiler. Film çekti-
rip Doktor Ümit Gümüş’e git-
tim. Doktorumuz sende büyük
sıkıntı var dedi. İdrar kesende
büyük bir taş var dedi. Allah
ondan razı olsun. Çok şükür
ameliyatımız iyi geçti. Baya
güzel bir taşım varmış. Dokto-
rumuzdan, hemşirelerimizden,
başhekimimizden hepsinden
Allah razı olsun. Eskiden hasta-
neye gitmekten korkardım ama
şimdi hepsi çok iyiler. Beni
dünden beri el üstünde tutu-
yorlar. Şimdi çok iyiyim çok
şükür. Biraz ağrılarım var ama o
kadar olacak tabi. 10 yılın cilve-
sini çekiyorum” diye konuştu. 

Eşinin 10 yıldır sıkıntı ya-
şadığını söyleyen Mehmet Bü-
yükmanisa, “10 yıldır büyük
sıkıntılar çektik. Kırkağaç Dev-
let Hastanesine geldik. Bu-
rada Ümit Gümüş hocamız
eşimi tedavi etti. Şu an artık
rahatız. Kendisine çok teşek-

kür ediyorum” dedi.  
"HasTaMıZı TaBURCU 

ETMEYi PLanLıYORUZ" 
Ameliyat hakkında bilgi

veren Kırkağaç Devlet Hasta-
nesi Başhekimi Dr. Mehmet
Fatih Yazıcı’da “39 yaşında
kadın hastamız Üroloji Poliklini-
ğimize idrar yaparken güçlük,
idrar yaparken tam boşala-
mama hissi şikayetiyle baş-
vurdu. Üroloji Polikliniğinde
Hekimimiz Ümit Gümüş de-
ğerlendirdikten sonra dev bir
mesane taşı saptadı. Sistolito-
tomi operasyonuyla yaklaşık

18 santimetre boyutlarında 1
kilo ağırlığında bir mesane taşı
çıkarıldı. Operasyon sonra-
sında hastamızın serviste ta-
kibi devam ediyor. İnşallah bir
aksilik olmazsa şifayla taburcu
etmeyi planlıyoruz” diye ko-
nuştu. Ameliyatı gerçekleşti-
ren başarılı hekim Dr. Ümit
Gümüş, Türkiye’de ve dün-
yada buna benzer bir olayın
olup olmadığını araştıracakla-
rını belirtti.  Şimdi buna ben-
zer bir olayın Türkiye'de ve
dünyada olup olmadığı araştı-
rılıyor.  iHa

Ağrı şikayetiyle gitti, mesanesinden Ağrı şikayetiyle gitti, mesanesinden 
1 kilogramlık taş çıkarıldı  

Manisa’da bitki koruma
ürünlerinin doğru ve güvenli kul-
lanımını sağlamak amacıyla
“Hasat Öncesi Pestisit Denetimi”
programı kapsamında numune
alım işlemleri devam ediyor. Ma-
nisa İl ve İlçe Tarım Müdürlüğü
ekipleri bitki koruma ürünlerinin
etikete uygun kullanımını sağla-

mak ve insan sağlığına yönelik
riskleri önlemek amacıyla “Hasat
Öncesi Pestisit Denetimi” prog-
ramı kapsamında denetim ger-
çekleştirdi.

Denetimde alınan numuneler,
Balıkesir Gıda Kontrol Laboratu-
var Müdürlüğü'nde analiz edile-
rek incelendi. Bu çalışmalar,
reçetesiz ilaç kullanımını önle-
mekte ve üreticilerin bilinçlenme-

sini sağlamakta önemli rol oynu-
yor. Tarım Müdürlüğü yetkilileri,
bu denetimlerin hem sağlıklı üre-
tim hem de güvenli tüketim için
büyük önem taşıdığını belirtti.
Yetkililer Manisa genelinde
devam eden denetimlerin, bitkisel
üretimde sürdürülebilirliği destek-
lediği ve toplum sağlığını koru-
maya yönelik önemli bir adım
olduğu vurguladı.

Hasat öncesi pestisit denetimleri gerçekleştirildi
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2 Ağustos’ta Türkiye’de milyonlarca kullanıcıya
sahip olan popüler sosyal medya platformu Instag-
ram’a hiçbir açıklama yapılmadan erişim engeli geti-
rildi. Getirilen bu yasak, sosyal medyada büyük bir
yankı uyandırdı. Yasakla ilgili farklı spekülasyonlar
dolaşmaya başlarken, Bilgi Teknolojileri ve İletişim
Kurumu(BTK) saatler sonra bir açıklama yapma ge-
reği duyarak platformun ‘katalog suçlar’ uymaması
sebebiyle erişime kapattığını aktardı. Tabii BTK’nın
bu açıklaması birçok kişiyi tatmin etmekten uzaktı. 

Instagram’a yasak getirilmesi, toplumun çeşitli ke-
simlerinden farklı tepkiler aldı. Kimisi şaşkınlıkla karı-
şık öfkelerini dile getirirken sansür ve ifade
özgürlüğüne yönelik bu tür adımların kabul edilemez
olduğunu savundu. Kimisi ise Instagram’ın kapanma-
sını bir ‘detoks’ fırsatı olarak görüyor. Sosyal medya-
dan uzak kalmanın kendilerine iyi geldiğini ve yaşam
kalitelerini yükselttiğini dile getirdi. 

Evet, sosyal medyanın insan sağlığı üzerinde
olumsuz etkileri var. İnsan sağlığını olumsuz etkile-
yenlerin başını çeken mecra ise şüphesiz Instag-
ram’dı. 

**
Yozlaşmada,  Instagram ve diğer sosyal medya

platformlarının etkisi tartışmasız bir gerçekken, plat-
formun yasaklanmasıyla rahat ettiklerini ifade edenle-
rin hisleri sağlam olmasa da bir temele sahip. 

Ancak burada dikkat çekmek istediğim ve korku-
tucu bulduğum bir mesele var: İnsanlar sosyal medya
bağımlılıklarını sansür ve yasaklarla çözülebileceğine
inanarak apolitik bir şekilde bu durumu kanıksadı.

Milyonlarca insanın kullandığı bir sosyal medya
platformuna erişim engeli getirilmesini ‘bağımlılık’
üzerinden değerlendirmek yani ciddi bir toplumsal
meseleyi bu denli kişisel algılamak yeni karşılaştığı-
mız bir tepki biçimi değil. Yaşadığımız çağ, bizlere
her şeyi kişiselleştirmemizi söylüyor.

**
Vatandaşa adeta kabus gibi çöken hayat pahalılı-

ğından hiç etkilenmeyen bir kesim hayatını sürdürür-
ken, kötü ekonominin bedelini ödeyerek ‘kemer
sıkan’ bizler için Instagram yasağına katlanmak çok
da zor olmadı. 

Ne yazık ki uzun süredir, mücadeleci bir toplum
olma özelliğimizi yitirmiş durumdayız. Kaybettiğimiz
şeyleri geri almak için örgütlenip savaşmak yerine
genellikle alternatif çözümler bulup idare etmek uzun
zamandır kötü bir alışkanlık gibi mücadele ruhunu
köreltiyor.

Instagram’a getirilen erişim engeliyle yeniden gün
yüzüne çıkan bu yaklaşım, her özgürlük ihlalinde o
‘kabullenme’ durumunun bir örneğini gösteriyor.

Bu yasak, dijital çağda ifade özgürlüğüne vurul-
muş bir darbedir. Umuyorum ki toplumumuz ifade
özgürlüğünün her zaman savunulması gereken bir
değer olduğunu anlayıp apolitik olma halinden kur-
tulur!

CANSU
MERİÇ

BU APOLİTİK OLMA HALİ NE?

GENÇ BAKIŞ

Manisa’Da ilk 2 ton suyun 1
TL olmasının ardından su fatura-
larında düşüş bekleyen vatandaş
şok oldu

Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi Başkanı Ferdi Zeyrek’in en
önemli seçim vaatleri arasında
yer alan 2 ton su 1 TL vaadi,
Nisan ayında yapılan Manisa Su
ve Kanalizasyon İdaresi (MASKİ)
Genel Müdürlüğü 2024 Yılı Bi-
rinci Olağanüstü Genel Kurul
Toplantısı’nda alınan karar ile 1
Mayıs 2024 tarihinden itibaren
geçerli olacak şekilde hayata ge-
çirildi. 

Bu kararın ardından su fatu-
ralarında düşüş bekleyen bazı
vatandaşlar aksi bir durumla kar-

şılaştı. 
sU FaTURası 300 TL’DEn 

Bin 81 TL’YE ÇıKTı
“2 ton su 1 TL” uygulaması-

nın, hayata geçirilmesinin ardın-
dan bazı vatandaşlar, su
faturalarında beklenmedik bir
artış yaşadıklarını belirtiyor.
WhatsApp İhbar Hattımıza su fa-
turasını göndererek sitem eden
Manisalı bir vatandaş, her ay
300-350 TL bandında gelen su
faturasının son iki ayda 724 TL
ve 1.081 TL şeklinde geldiğini
söyledi.  Her ay düzenli olarak
gelen su faturasının, önemli bir
yükseliş gösterdiğini söyleyen
vatandaş şaşkına döndü.

FaTURaDa YÜZDE 40 
EnGELLi inDiRiMi DE vaR
Sürekli yapılan indirimli su

haberlerinin aksine yeni uygula-
maya geçildiğinden bu yana su
faturasının her ay katlanarak gel-
diğini söyleyen Manisalı vatan-
daş, faturada ayrıca yüzde 40
engelli indirimi bulunduğunu da
belirtti. Vatandaş, MASKİ'yi ara-
yarak durumu bildirdiğinde, yet-
kililerin durumun doğru
olduğunu ve sistemde bir hata
olmadığını ifade ettiklerini ifade
etti. 

Vatandaşlar, yüksek faturalar
konusunda yetkililerden daha
açıklayıcı ve tatmin edici cevap-
lar bekliyor. 

Bu süreçte, belediyelerin va-
tandaşların yaşadığı sorunlara
çözüm bulması ve faturalama
sisteminin şeffaflığını artırması
gerektiği ifade ediliyor.

Su faturası hafiflemeyenler var

son günlerde domates üreti-
cilerinin zarar ettikleri gerekçe-
siyle düzenledikleri protestolara
karşı AK Parti kanadından ilk
açıklama geldi. 

Son dönemde zarar ettikleri
gerekçesiyle protestolar düzenle-
yen domates üreticileri, geçtiği-
miz gün Bursa-İzmir karayolunu
trafiğe kapatarak yeni bir pro-
testo düzenledi. 

Yaptıkları masrafın karşılığını
alamadıklarını söyleyen domates
üreticileri, domates fiyatlarının 2
TL’ye kadar düşmesi nedeniyle
mahsulü tarlada bırakma nokta-
sına kadar gelmişti. 

aK PaRTi’DEn iLK aÇıK-
LaMa: sEvinDiRiCi HaBER-

LER ÇoK YaKınDa
Domates üreticilerinin sorun-

larını yakından takip ettiklerini
söyleyen AK Parti Manisa Millet-
vekili Murat Baybatur, konuyla il-

gili yaptığı açıklamada, “Domates
üreticilerimizin sorunlarını yakın-
dan takip ediyor ve bu sorunların
giderilmesi için gerekli çalışmala-
rımızı yürütüyoruz. Tarım ve
Orman Bakanımız ile Ticaret Ba-
kanlığı'mızla yaptığımız görüşme-
ler, domates üreticilerimizi ve
salça imalatçılarımızı ilgilendiren
güzel gelişmelerle ilerliyor. Bizi iz-
lemeye, takipte kalmaya devam
edin. Sevindirici haberler çok ya-
kında...” ifadelerine yer verdi. 

AK Parti’den domates üreticilerine:
Sevindirici haberler yakında
AK Parti’den domates üreticilerine:
Sevindirici haberler yakında

CUMHURiYET Halk
Partisi, Manisa’da ‘Büyük
Çiftçi Mitingi’ düzenleye-
cek. CHP Genel Başkanı
Özgür Özel, mitinge katı-
lım sağlayacak. 

Cumhuriyet Halk Par-
tisi (CHP), çiftçilerin sorun-
larına dikkat çekmek ve
tarım sektöründeki mev-
cut durumu gündeme ta-
şımak amacıyla Manisa’da

‘Büyük Çiftçi Mitingi’ dü-
zenlemeye hazırlanıyor.
Daha önce buğday,
emekli, ve fındık mitingle-
riyle çeşitli kesimlerin se-
sini duyuran CHP, çiftçi
mitingi düzenleyecek. 

Manisa ‘BÜYÜK 
ÇiFTÇi MiTinGi’ 

nE ZaMan?
Manisa’da ‘Büyük

Çiftçi Mitingi’ Ağustos ayı-

nın sonuna doğru düzen-
lenecek. Mitinge CHP
Genel Başkanı Özgür Özel
de katılım sağlayacak. 

CHP Manisa İl Başkanı
İlksen Özalper konuyla il-
gili yaptığı açıklamada,
“Belediye Başkanlarımızla
birlikte Ağustos ayının so-
nuna doğru düzenleyece-
ğimiz Büyük Çiftçi
Mitingi’ne ilişkin değerlen-

dirmelerde bulunduk. Mi-
tingimize Genel Başkanı-
mız sayın Özgür Özel de
katılacak.” ifadelerini kul-
landı.

CHP HaZıRLıKLaRa 
BaŞLaDı

CHP Manisa Milletve-
kili Bekir Başevirgen, CHP

Manisa Milletvekili Ahmet
Vehbi Bakırlıoğlu, CHP
Manisa İl Başkanı İlksen
Özalper ve partililer Göl-
marmara, Ahmetli ve Sa-
lihli belediyelerini ziyaret
ederek ‘Büyük Çiftçi Mi-
tingi’ ile ilgili istişarelerde
bulundu. Haber Merkezi

Manisa’da ‘Büyük Çiftçi Mitingi’
düzenlenecek

Manisa’da ‘Büyük Çiftçi Mitingi’
düzenlenecek

Manisa’nın Kırkağaç
ilçesinde çiftçiler, küresel
ısınma ve yıllık yağış orta-
lamalarının düşmesi nede-
niyle ciddi bir su krizinin
eşiğinde. Bu soruna
çözüm bulmak için hare-
kete geçen çiftçiler, Kırk-
ağaç Ziraat Odası’na
başvurarak yaşadıkları su-
suzluk sorununa bir çare
bulunmasını istedi.

Manisa'nın Kırkağaç il-
çesine bağlı Gelenbe Ma-
hallesi'nde yaşayan bir
çiftçi, su kaynaklarının tü-
kenmesiyle ilgili endişele-
rini dile getirmek için
Kırkağaç Ziraat Odası
Başkanı Emin Özarı'yı zi-

yaret etti. 
sUsUZLUK 
KaPıMıZa 

DaYanMaDan BiR 
ŞEYLER YaPMaLıYıZ
Susuzluğun sadece

kendisini değil tüm böl-
geyi etkilediğini belirten
çiftçi Uğur Erdemir, “Su-
suzluk sorunu kapımıza
dayanmadan, şimdiden
bir şeyler yapmalıyız”
dedi. Bu çağrının ardın-
dan, Kırkağaç Ziraat
Odası Başkanı Emin Özarı
ise sulu tarımın sürdürüle-
bilirliği için yetkililerden
hemen bir çalışma başlat-
masını talep etti.

Özarı, Kınık Muhtarı
Mehmet Ali Kıral’ın defa-
larca dile getirdiği Çaltıcak

Barajı'nın sularının boşa
aktığını belirterek, yeni ba-
rajlar yerine mevcut Çaltı-
cak ve Çobanlar
barajlarının gövde yüksek-
liklerinin artırılmasının so-
runu çözebileceğini ifade
etti.

“TÜM KURULUŞLaR 
BiRLiKTE HaREKET 

ETMELi”
Bu sorunla ilgili dikkat

çekmek amacıyla birkaç
toplantı yaptıklarını ancak
ilerleme kaydedemedikle-
rini vurgulayan Özarı, “Bu

sorunun çözümü için
ancak ziraat odası, ilçe
tarım, DSİ, kaymakamlık,
belediye, sulama koopera-
tifleri ve diğer ilgili bütün
kuruluşlar ile birlikte hare-
ket edebilirsek o zaman bir
yol alabileceğiz” dedi.

Küresel ısınma ve azalan yağışlar nedeniyle Kırkağaçlı çiftçiler ciddi bir su krizi ile karşı karşıya… 
Su kriziyle mücadele eden Kırkağaçlı çiftçiler, yetkililere “Acil önlem alın” çağrısı yapıyor

Susuzluk Manisa tarımını
tehdit ediyor!
Susuzluk Manisa tarımını
tehdit ediyor!
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MERKEZ Bankası Başkanı
Fatih Karahan, Merkez Banka-
sı'nda gerçekleştirilen Enflas-
yon Raporu 2024-III
Bilgilendirme Toplantısı'nda
açıklamalarda bulundu. Enflas-
yon ve ekonomik gelişmeler-
den para politikası stratejilerine
kadar pek çok konuda açıkla-
malarda bulunan Karahan,
2024 yılsonu enflasyon tahmin-
lerini yüzde 38 olarak sabit tut-
tuklarını belirtti. 

“EnFLasYOn HEDEFi 
iÇin nE GEREKiYORsa 

YaPMaYa HaZIRIZ” 
Karahan, konuşmasının ar-

dından Merkez Bankası Baş-
kan Yardımcılarıyla birlikte
basın mensuplarının sorularını
cevapladı. 

Yüzde 38 olarak açıklanan
yılsonu enflasyon hedefinin ye-
rine getirebilmesi adına her ay
enflasyonun yüzde 1,4 olması
gerektiği ve bunun için
TCMB'nin atacağı ilave adımla-
rın olup olmayacağı üzerine so-
rulan soruyu
cevaplayankonuşan Karahan,
şu ifadeleri kullandı: 

“Şimdi enflasyon hedefi ko-
nusunda zaten sunumunda
bahsettim. İşte hangi çeyrekte
ortalama olarak enflasyonun
tabii mevsimsellikten arındırıl-
mış olarak ne seviyede olması

gerektiğiyle ilgili, hiç önce 2,5
son çeyrekte de 1,5'in beşin al-
tına inmesini bekliyoruz. Bu ko-
nuda atılacak adımlarda da her
zaman her şeyi yapmaya hazı-
rız. Bunu zaten defalarca söyle-
dik. Aksiyonla da
gösterdiğimizi düşünüyorum.
Son dönemde mesela yabancı
para olan kredilere olan limiti
yüzde 2'den 1,5'e indirdik. Do-
layısıyla enflasyon hedefi için
ne gerekiyorsa bunu yapmaya
hazırız. Bu kararlarımızı da
zaten metinde en sonda vurgu-
ladık.” 

Enflasyonun nasıl ineceğine
de değinen Karahan, son üç
aylık veri akışını değerlendir-
mek gerektiğinin altını çizerek,
“Üç ay önce bir tahmin vermiş-
tik, alt bant ve üst bantla bir-
likte. Bu tahminin altında yatan
işte belli öngörülerimiz vardı.
Talep şartlarının şu şekilde iler-
lemesi işte aylık enflasyonun
belli seviyelere gelmesi. Bugün
ki sunumunda da arz ettiğim
gibi veri akışı bu tahminleri-
mizde, öngörülerimizde tutarlı
bir şekilde gerçekleşti. Haziran
ayında belki bizim tahminimiz-
den biraz daha iyi, Mayıs
ayında belki biraz daha yüksek
ama toplamda baktığımızda
veri akışı olarak öngörüleri-
mizde uyumlu. Talep tarafında

da bir dengelenmeyin net bir
şekilde ortaya çıktığını görüyo-
ruz. Bununla birlikte cari den-
gelerde iyileşme devam ediyor.
İthalattaki düşüş de devam
ediyor. Dolayısıyla veri akışı ön-
görülerimizle uyumlu gerçek-
leştiği için tahminimizi
değiştirmek için bir sebep gör-
medik” diye konuştu. 

“EnFLasYOn 
BEKLEnTiLERinDE 

OLUMLU sEYREDiYOR 
aMa sEKTÖRLE aRasI 

FaRKLILIK 
GÖsTERiYOR” 

Karahan, piyasa katılımcıla-
rının, reel sektörün ve hane hal-
kının enflasyon beklentileri
arasındaki farklara ilişkin ise,
“Enflasyon beklentilerinin tah-
min aralığımıza uyumlu olması,
dezenflasyon destekler nitelikte
olması, politika duruşumuz açı-
sından kritik önemli. Zaten me-
tinlerimizde bunu vurgu var. Biz
üç unsurdan bahsediyoruz de-
zenflasyon sürecinde; reel de-
ğerlenme, talepte dengelenme
ve beklentilerin çıplamansı.
Şimdi ilk ikisinden bir süredir
dezenflasyona kalktı, alıyoruz.
Bu veriler de çok net gözükü-
yor. Enflasyon beklentilerinde
olumlu seyrediyor ama sektörle
arası farklılık gösteriyor. Piyasa
katılımcıları bir süredir bizim
tahminimize gittikçe yaklaşıyor.
Hane halkı beklentileri ve sek-
tör enflasyon beklentileri sevi-
yenin oldukça üstünde. Burada
şunu vurgulamak lazım. Enflas-
yonun uzun bir süre tek ha-
nede seyrettiği, fiyat istikrarının
olduğu döneme baktığımızda
dahi hane halkı beklentileri o
seviyelerin oldukça üstünde.
Dolayısıyla burada beklentiler-
deki seyre bakmak lazım” açık-
lamasında bulundu.  Sektörler
arasındaki beklenti farklarının
nedenini de araştırdıklarını dile
getiren Karahan, hane halkı ta-

rafından görünürlüğü yüksek
kalemlerin enflasyonu öne çık-
tığını dile getirdi. Enflasyonun
düşmesiyle beklentilerin de dü-
şeceğini aktaran Karahan,
hane halkı tarafında özellikle
görünürlüğü yüksek akaryakıt
ve gıdanın öne çıktığını söyle-
yerek, enflasyonun düşmesiyle
ekstra hane halkı beklentisine
katkı vereceğini kaydetti. 

“EnFLasYOn 
TaHMinLERinDE 

BEKLEnMEDiK BiR
DURUM OLURsa ORTa

nOKTaYI Ya Da ÜsT 
BanDI O ZaMan 
DEĞiŞTiRiRiZ” 

Karahan, enflasyon bek-
lenti aralıklarına ilişkin birçok
varsayımın ele alındığını sözle-
rine ekleyerek, “Biz enflasyon
tahminlerimizi oluştururken
tabii ki belli varsayımlar yapıyo-
ruz. Bunun içinde 6 ayda bir
yapılan otomatik ayarlamalar
da var. Bunun içinde başka ön-
görülen bir takım gelişmeler de
var. Tabii ki mevsimsellik de
var. Yani mesela eğitim gelirleri
önümüzdeki dönemde önü-
müze çıkacak serviste, hizmet
enflasyonunda TÜFE'ye gire-
cek yakın zamanında. Bütün
bunları göz önünde bulunduru-
yoruz. Burada görüşümüzü de-

ğiştirecek olan şey şu olur;
bizim beklediğimizin çok üs-
tünde bir gerçekleşme olur. O
zaman bakarız ki bu bizim tah-
minimizin üzerinde orta noktayı
ya da üst bandı o zaman de-
ğiştirmemiz gerekir. Ama bu
dönemde gerçekten kurumlar
arası eşgüdüm üst düzeyde
hem enerji fiyatlarında yapılan
düzenleme hem de diğer konu-
larda atılan durumlar bizim
zaten patikamız içinde varsa-
yımlarımızın içinde gerçekleşti.
Dolayısıyla bizim için sürpriz
olan bir durum yok” değerlen-
dirmesinde bulundu. 

“KiRa 
EnFLasYOnUnDaKi 

DÜŞÜŞ ÖnGÖRÜYORUZ” 
Kira fiyatlarındaki yüzde

25'lik sınırın kaldırılmasıyla bir-
likte kira enflasyonun artaca-
ğına ilişkin yönlendirilen soruya
cevap veren Merkez Bankası
Başkan Yardımcısı Hatice Ka-
rahan, “Kira ile ilgili olarak üç
öncü gösterge takip ediyoruz.
Bunlardan bir tanesi kiralık ilan-
ların takip edildiği onlar plat-
formlardan elde ettiğiniz veriler.
Bir diğeri konut kredisi değer-
leme raporlarında emsal niteli-
ğindeki konut birim fiyatları. Bir
diğeri de perakende ödeme
sistemimizden elde ettiğimiz

kira ödeme verileri. Bütün bu
öncü göstergeler bize su-
numda da arz ettiğimiz üzere
düşük sinyalleri olduğunu gös-
teriyor. Tüketici fiyat endeksin-
deki kira enflasyonunda
bunların yansıması öncü gös-
tergelerdeki bu ilişkinin yansı-
ması biraz gecikmeli olabiliyor.
O nedenle öncü göstergeleri
dayanarak biz önümüzdeki dö-
nemde kira enflasyonundaki
düşüşü öngörüyoruz” diye ko-
nuştu. 

“TÜiK VE MERKEZ 
BanKasI aRasInDa BiR 
KOMiTE OLUŞTURDU” 

Enflasyon beklentilerini açık-
lamak adına TÜİK'le birlikte ça-
lışma gerçekleştireceklerini de
aktaran Karahan, “Bizim hedef-
lediğimizi söylediğimiz sayıyı
bizim açıklamamız ideal değil.
Biz kendimiz hesaplıyoruz. Yani
arındırmayı biz yapıyoruz. Bu
doğrultuda TÜİK ve Merkez
Bankası arasında bir komite
oluşturduk. Bizim çalışma arka-
daşlarımız TÜİK teknik konunun
uzmanlarıyla birlikte bu konuda
çalışıyorlar. Süreç başladı, ta-
mamlanması ne zaman olur,
bunu kestirmek zor ama müm-
kün olduğu kadar kısa sürede
bir mesafe alınacağını düşünü-
yorum” dedi. iHa

TCMB Başkanı Fatih Karahan, Enflasyon Raporu 2024-III Bilgilendirme Toplantısı'nda
yaptığı açıklamada, enflasyon hedefi için her türlü adımı atmaya hazır olduklarını belirtti

Enflasyon hedefi için her şeyi
yapmaya hazırız!
Enflasyon hedefi için her şeyi
yapmaya hazırız!

Manisa Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, 1 Ağustos Perşembe günü
yeni dönem manifestosunu
açıkladığı toplantıda, yurttaş-
lara birlikte yönetim çağrısı
yaptı. Başkan Zeyrek, “Kente
dair temel sorunları çözerken
ortak aklı benimseyen, halka
soran, birlikte karar alan bir be-
lediye olacağız” diye konuştu.
Bu kapsamda yurttaşların ken-
tin geleceğine dair görüşlerini
paylaşması için hayata geçiri-
len Kentli Buluşmaları, Kadın
Buluşması ile başladı.

Birlikte yönetim anlayışın-
dan yola çıkan Manisa Büyük-
şehir Belediyesi Strateji
Geliştirme Dairesi Başkanlığı,
Manisa tarihinde bir ilk olan
‘Kentli Buluşmaları’nı düzenli-
yor. Kadın Buluşması ile başla-
yan toplantılarda; Büyükşehir
yetkilileri, kamu görevlileri, sağ-
lık çalışanları, akademisyenler,
hukukçular, meslek kuruluşları-
nın temsilcileri, sivil toplum ör-

gütleri, öğrenciler ve kentte ya-
şayan yurttaşlar bir araya gele-
cek. Buluşmalarda, halkın farklı
kesimlerinden katılımcıların dile
getireceği görüşler, ‘2025-2029
Stratejik Planı’nın tasarlanma-
sına katkı sağlayacak. 

BaŞKan ZEYREK, 
“ORTaK ÇaLIŞMa 

KÜLTÜRÜnÜ KEnTE 
YaYan BiR BELEDiYE

OLaCaĞIZ”
Manisa Büyükşehir Bele-

diye Başkanı Mimar Ferdi Zey-
rek, yeni dönem manifestosunu
düzenlenen toplantıyla kamuo-
yuna duyurmuştu. Başkan Zey-
rek’in manifestoda dile getirdiği
şu sözler, kentin gelecek plan-
lamasında halkla el ele verile-
ceğini açık bir şekilde gözler
önüne serdi: “Ulaşım ve altyapı
sorunları başta olmak üzere,
kente dair temel sorunları çö-
zerken ortak aklı benimseyen,
halka soran, birlikte karar alan
bir belediye olacağız. Kentin
tüm aktörlerini bir masaya top-

layan, birleştirici, ortak çalışma
kültürünü kente yayan bir bele-
diye olacağız. Ortak masayı ku-
rarken, başta Valilik,
Kaymakamlıklar, Üniversite,
Sivil Toplum Kuruluşları ve Kent
Konseyleri olmak üzere Mani-
sa’mızdaki her bir kurumla, ku-
ruluşla birlikte çalışmaya açık
bir belediye olacağız. ” 

Manisa’daki yerel yönetimi,
kamu kurumlarını ve halkı bir
araya getiren buluşmalar, yurt-
taşların katılımıyla ‘2025-2029
Stratejik Planı’nın hazırlanma-
sına katkı yapan önemli bir ki-
lometre taşı görevi görecek.  

KEnTLi BULUŞMaLaRI, 
KaDIn BULUŞMasI iLE 

BaŞLaDI
Kadın Buluşması’nda; Akhi-

sar Kadın Derneği, Salihli Kadın
Kooperatifi, Akhisar Kadın Ta-
rımsal Kalkınma Kooperatifi,
Sarkoop Kadın Kooperatifi,

CHP İl Kadın Kolları Başkanlığı,
Tarihi Manisa Bezi Dokuma
Kooperatifi, Altı Nokta Körler
Derneği, Umut Vagonu Gönüllü
Topluluğu, 29 Ekim Kadınlar
Derneği, Manisa Sosyal Yar-
dımlaşma ve Dayanışma Vakfı,
Eğitim-Sen, CHP Şehzadeler
İlçe Kadın Kolları, Yunusemre
Kent Konseyi, Manisa İl Tarım
Müdürlüğü, Manisa Çukurovalı-
lar Derneği, Manisa Barosu,
CHP Yunusemre İlçe Kadın
Kolları’nın temsilcileri yer aldı.
Katılımcılar, kentteki sorunlara
değindi ve sorunların çözümle-
rine ilişkin fikirler ortaya koydu.
Kültür Merkezi’nde düzenlenen
toplantıda öne çıkan bazı ko-
nuşmalar şöyleydi. 

KaMUsaL aLanDa 
ÇaLIŞan KaDInLaRIn 
saYIsInIn aZ OLMasI 

ELEŞTiRiLDi
Akhisar Kadın Tarımsal Kal-

kınma Kooperatifi Yönetim Ku-
rulu Üyesi Hayriye Hacet, ka-
musal alanda çalışan kadınların
sayısının azlığına dikkat çekti.
Hacet, kadınların çalışma haya-
tına işgücü olarak katılımının az
olmasını eleştirdi. Ayrıca, ka-
dınların daha talepkar olması
gerektiğini, toplum içerisinde
pek çok lider ruhlu kadının bu-
lunduğunu ve düzenlenecek
eğitim programlarıyla lider ruhlu
kadınların kamusal alanda öne
çıkabileceğini söyledi.  

KaDInLaRIn iŞGÜCÜnE 
KaTILIMI iÇin EĞiTiMin 
ÖnEMi VURGULanDI

Altı Nokta Körler Derneği
Manisa Şubesi Yönetim Kurulu
Üyesi Arzu Yüksel, kentte ya-
şayan görme engelli kadınların
birçok sorunla karşı karşıya
kaldığını dile getirdi. Yüksel,
görme engelli kadınlara eğitim
konusunda destek olunması

gerektiğini ve bu eğitimlerle ka-
zanılacak mesleki becerilerin
önemli olduğunu ifade etti.
Zaman zaman sorunlarla karşı-
laşsa da Manisa’yı çok sevdi-
ğini vurguladı.

ŞiKaYETLERiMiZ 
YILLaRDIR sÜMEn

aLTI EDiLDi
Altı Nokta Körler Derneği

Manisa Şube Üyesi Aysun
Öcal, şikayetlerinin çok oldu-
ğunu, bu şikayetlerin yıllardır
sümen altı edildiğini söyledi.
Öcal, gerçekleştirilen Kadın
Buluşması’nda çok parlak fikir-
lerin ortaya çıktığını ve ortak
akılla oluşturulan bu fikirlerin
ilerleyen zamanlarda hayata
geçirilmesi gerektiğini de sözle-
rine ekledi.

YEREL DEMOKRasi 
anLaYIŞInI 

GÜÇLEnDiREn 
KEnTLi BULUŞMaLaRI 

iÇin TEŞEKKÜR
Birlikte Yönetim Buluşma-

larına katılan yurttaşlar, kentin
geleceğinin katılımcı ve bütün-
cül bir anlayışla planlanması
amacıyla kendilerinden görüş
alındığı için memnun oldukla-
rını dile getirdi. Katılımcılar,
Manisa Büyükşehir Beledi-
yesi’ne birlikte yönetim anlayı-
şını öne çıkaran Kentli
Buluşmalarını düzenlediği için
teşekkür etti. Toplantıda yapı-
lan konuşmalarda yerel de-
mokrasi anlayışını
güçlendiren, halkı ve yerel yö-
netimi bir araya getiren prog-
ramların çoğalması temenni
edildi. Haber merkezi

Büyükşehir yeni dönem manifestosunu açıkladı
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İhracatçılara 5 milyar liralık ek destek geliyor
ticaret Bakanı Ömer

Bolat, Bakanlığın tüm bütçesi,
teşkilatı ve mevzuatıyla her
zaman ihracatçıların yanında
olduğunu belirterek, "Cumhur-
başkanlığı Strateji ve Bütçe
Başkanlığından ilave 5 milyar li-
raya yakın bir bütçe desteği
daha talep ettik." dedi

Avrupa'nın en büyük hazır
giyim etkinliği olma özelliği taşı-
yan İstanbul Hazır Giyim ve
Moda Fuarı'nın (İstanbul Fas-
hion Connection-IFCO) 6'ncısı
İstanbul Fuar Merkezi'nde baş-
ladı.

İstanbul Hazır Giyim ve
Konfeksiyon İhracatçıları Birliği
(İHKİB) tarafından ve Türk
moda endüstrisinin küresel öl-
çekteki prestij organizasyonu
olan fuarın açılışında konuşan
Bolat, Türkiye'nin kaliteli ve
geniş ürün çeşitliliği ile esnek
ve hızlı üretim kapasitesinin, re-
kabet avantajı sağlayarak küre-
sel pazarda kendisini öne
çıkardığını söyledi.Yatırım, üre-
tim, istihdam ve ihracatta he-
deflerine emin adımlarla
ilerlediklerini vurgulayan Bolat,
geçen yılı ihracatta 255,4 mil-
yar dolar mal, 101,2 milyar
dolar hizmet ihracatıyla kapat-
tıklarını, dış ticaret açığını 110
milyar dolardan 106 milyar do-
lara düşürdüklerini anımsattı.

Bolat, geçen yıl Türkiye'nin
1 trilyon 118 milyar dolarlık
milli gelire ulaştığını ve kişi ba-
şına düşen milli gelirin 13 bin
110 dolara yükseldiğini hatır-
latarak, "Bu yıl da göstergeler
olumlu ilerliyor. 

İlk çeyrek itibarıyla milli ge-
lirimizin toplamının 1 trilyon
159 milyar dolara yükseldiğini
memnuniyetle ifade etmek is-
tiyorum. 

Yüzde 5,7 büyüme oranıyla
Türkiye, dünya çapında önde
gelen ülkelerden oldu. Bu 5,7
büyümenin 1,6'sını siz kıymetli
ihracatçılar sağladınız." diye
konuştu.

Bakan Bolat, ihracatın bu
yıl iyi yolda ilerlediğini belirte-
rek, yıl sonu için 267 milyar
dolar mal ihracatı, 110 milyar
dolar hizmet ihracatı hedefi or-
taya koyduklarını, temmuz iti-
barıyla son 12 aylık ihracatın
261,5 milyar dolar rakamına
ulaştığını, bunun bir rekor ol-
duğunu söyledi.

Hizmetler ihracatında da

yıllık 106,5 milyar dolara yük-
seldiklerini dile getiren Bolat,
"Demek ki hedeflerimizi ger-
çekleştirmeye biraz daha gay-
ret, mücadele gerekiyor. Bu
noktada Ticaret Bakanlığı ola-
rak, hükümetimiz olarak her
daim yanınızdayız." şeklinde
konuştu.Bolat, yılın 7 ayında
mal ihracatının 2023'ün aynı
dönemine göre yüzde 4,1 ar-
tışla 150 milyar dolara, hizmet

ihracatının ise yüzde 9 yükse-
lişle 55 milyar dolara yaklaştı-
ğını kaydederek, hedefi
gerçekleştirmek için ihracatçı-
lardan daha fazla gayret gös-
termelerini istedi.

Ticaret Bakanı Bolat, ihra-
cat hedeflerine giden yolda
Bakanlık olarak tüm bütçe,
teşkilat ve mevzuat ile ihracat-
çıların yanında olacaklarını
kaydederek, sözlerini şöyle
sürdürdü:

"Yılbaşında bütçemiz 38
milyar liraydı. Bütçemizin
yüzde 60'ını ihracat destekle-
rine ayırmıştık. Şimdi şunu

ifade etmek istiyorum ki size
ayırdığımız bütçeyi daha da
artırmak için Cumhurbaşkan-
lığı Strateji ve Bütçe Başkanlı-
ğından ilave 5 milyar liraya
yakın bir bütçe desteği daha
talep ettik. 

İnşallah onu da alınca siz-
lere daha çok ihracat destek-
leri vereceğiz. Sene içerisinde
ihracatçılarımıza bir yılda yurt
dışında 5 fuara katılma des-

teği verirken, yüzde 50'ye
kadar, şimdi fuar sayısını 10'a
çıkardık. Hedef ülkelerde
yüzde 70 destek veriyoruz,
hedef sektörlerde bu yüzde
75'e çıkıyor. Dolayısıyla IFCO
da dahil bütün uluslararası fu-
arlarda ihracatçılarımızın ba-
şarılı olması için bütçe
imkanlarımızı sonuna kadar
zorluyoruz."Bolat, Ticaret Ba-
kanlığının kısa süre önce açık-
ladığı ve "Responsible®
Programı" olarak uygulanacak
olan Yeşil Mutabakata Uyum
Projesi Desteği'ne ilişkin de-
tayları paylaşarak, ihracatçılar-

dan bu destekten
faydalanmalarını istedi.

Bakan Bolat, ihracatta Türk
sanayisinin omurgası ve baş-
langıç noktası olan tekstil ve
giyim sektörünü hiçbir zaman
unutmadıklarını belirterek, gö-
reve geldiği ilk andan itibaren
sektör temsilcileri ile yaptıkları
toplantılarda "Tekstil ve giyim
sanayisi bizim göz bebeğimiz-
dir. Hiçbir zaman ihmal de et-

meyiz, unutmayız. Ve daha
fazla güç kazanması için des-
tek vereceğiz." dediklerini an-
lattı.Aradan geçen süreçte
bunu her alanda gösterdikle-
rini, kendilerinden önceki ba-
kanların da bu desteği
verdiğini dile getiren Bolat, şu
değerlendirmelerde bulundu:

"Bu çerçevede 32,5 milyar
dolar ihracatı olan tekstil ve
konfeksiyon sektörü Türkiye
için gerçekten lokomotif bir
sektördür, dünya çapında
meşhur olmuştur. 

Artık Türk tekstili, Türk
konfeksiyonu dünya çapında
bir üne sahiptir. Türkiye, İstan-
bul moda merkezi olmuştur.
Avrupa Birliği ülkelerinin
üçüncü en büyük tedarikçi ül-
kesiyiz. Dünyada tekstil ve
konfeksiyonda 7'nci en büyük
tedarikçi ülkeyiz.

Bu başarılar sizlerin on yıl-
larca süren emekleriniz, gay-
retleriniz ve bizim de hükümet
olarak 21 yıldan fazladır siz-
lere olan desteklerinizin birleş-
mesiyle gerçekleşmiştir. Onun
için konfeksiyoncularımız,
hazır giyimciler, tekstilciler
morallerini her zaman yüksek
tutsunlar. Özellikle AB ve
Amerika'daki ithalat talebinde
bir düşüş var son 1,5 senedir.
Bu konfeksiyon sektöründe de
kendini gösteriyor. 

Yüzde 15'ler civarında ama
sonbahardan itibaren gerek
ABD'nin gerekse AB'nin faiz
indirimlerini hızlandırarak eko-
nomilerini canlandırma arayı-
şına girecekleri artık iyice belli
oldu. Bu, küresel talebe de
yansıyacak. İnşallah tekstil ve
konfeksiyonumuz için de yeni
pazar imkanları ve kapıları açı-
lacak."

Ticaret Bakanı Bolat, IF-
CO'nun artık bir moda ve
hazır giyim fuarının marka adı
olduğunu vurgulayarak,
AB'nin bazı ülkelerinin vize ko-
nusunda zorluk çıkartmasının
Türkiye'deki fuarlara pozitif
etki ettiğini söyledi.

IFCO'nun Avrupa'nın en
büyük ve en iyi moda fuarı ha-
line geldiğini kaydeden Bolat,
tekstil, kumaşta, halı, iplik,
halı, gıda, inşaat, mobilya,
altın ve mücevherat, seramik
ve enerji fuarları gibi organi-
zasyonların artık dünya ça-
pında takip edildiğini kaydetti.

Bolat, IFCO'ya 3 binden
fazla yurt dışından ziyaretçi ve
katılımcı geldiğini ifade ede-
rek, katılımcıların etkinlikten
memnun ve bol siparişle ayrı-
lacağına inandıklarını bildirdi.

Ticaret Bakanlığının IF-
CO'ya verdiği desteklerden
bahseden Bolat, şirketlere ka-
tılım, reklam ve tanıtım desteği
verdiklerini, alım heyetinin ge-
tirilmesine destek olduklarını,
yurt dışı tanıtım harcamalarını
desteklediklerini anlattı.

Bolat, "İstanbul'umuz
moda merkezi olma yolunda
ilerlerken ve IFCO ve diğer fu-
arlarımız da Türkiye'yi fuarcılık
merkezi haline getirmektedir-
ler. Bu güzel organizasyonu
yapan İHKİB'e, değerli İHKİB
Başkanı Mustafa Gültepe Bey
ve Başkan Vekili Mustafa Pa-
şahan Bey'e ve tüm emeği
geçen ekiplerine şükranlarımı
sunuyorum." diye konuştu.

Konuşmaların ardından
açılış kurdelesini beraberin-
deki heyetle kesen Bakan
Bolat, sonrasında stantları zi-
yaret ederek katılımcılarla soh-
bet etti. aa

Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanı Abdulkadir
Uraloğlu, Türkiye genelin-
deki havalimanlarında
yılın 7 ayında toplam 129
milyon 738 bin 772 yol-
cuya hizmet verildiğini,
bu dönemde üst geçiş-
lerle toplam 1 milyon 306
bin 484 uçak trafiğine
ulaşıldığını bildirdi.

Uraloğlu, Devlet Hava
Meydanları İşletmesi
(DHMİ) Genel Müdürlüğü-
nün temmuz ayına ait
uçak, yolcu ve yük ista-
tistiklerine ilişkin yazılı
açıklama yaptı.

Geçen ay yolcu ve
çevre dostu havalimanla-
rında iniş-kalkış yapan
uçak sayısının iç hatlarda
87 bin 13'e, dış hatlarda
ise 97 bin 86'ya ulaştı-
ğına işaret eden Uraloğlu,
toplam uçak trafiğinin üst
geçişlerle 234 bin 683'e
ulaştığını belirtti. Ura-
loğlu, temmuzda hizmet
verilen uçak trafiğinde
geçen yılın aynı ayına
göre iç hat uçak trafi-
ğinde yüzde 2, dış hat
uçak trafiğinde yüzde 1,8
olmak üzere üst geçişler
dahil toplam yüzde 3,5

artış meydana geldiği bil-
gisini paylaştı. Türkiye
genelinde hizmet veren
havalimanlarında, tem-
muzda, iç hat yolcu trafi-
ğinin 9 milyon 357 bin
452'ye, dış hat yolcu tra-
fiğinin ise 15 milyon 520
bin 238'e ulaştığına dik-
kati çeken Uraloğlu, şun-
ları kaydetti:

"Temmuzda direkt
transit yolcularla toplam
24 milyon 905 bin 463
yolcuya hizmet verildi. 

Bu dönemde yolcu
trafiği 2023'ün aynı ayı ile
kıyaslandığında iç hat
yolcu trafiğinde yüzde
0,6, dış hat yolcu trafi-
ğinde yüzde 3,9 olmak
üzere direkt transit dahil
toplam yolcu trafiği
yüzde 2,7 artış gösterdi.
Havalimanları yük trafiği
ise temmuzda iç hatlarda
92 bin 293 ton, dış hat-
larda ise 405 bin 791 ton
olmak üzere toplamda
498 bin 84 tona ulaştı."

Uraloğlu, temmuzda
İstanbul Havalimanı'nda
uçak trafiğinin iç hatlarda
11 bin 190, dış hatlarda
35 bin 357 olmak üzere
toplamda 46 bin 547'ye

ulaştığına işaret ederek
"Bu havalimanında iç
hatlarda 1 milyon 770 bin
544, dış hatlarda 5 milyon
825 bin 420 olmak üzere
toplamda 7 milyon 595
bin 964 yolcuya hizmet
verildi. Söz konusu ayda
hizmet verilen yolcu tra-
fiği geçen yılın aynı ayıyla
kıyaslandığında toplam
yolcu trafiği yüzde 1 artış
gösterdi." bilgisini verdi.

İstanbul Sabiha Gök-
çen Havalimanı'nda, tem-
muzda, uçak trafiğinin iç
hatlarda 9 bin 946, dış
hatlarda 11 bin 507
olmak üzere toplamda 21
bin 453'e ulaştığını belir-
ten Uraloğlu, şöyle
devam etti:

"Sabiha Gökçen Ha-
valimanı'nda iç hatlarda 1
milyon 877 bin 693, dış
hatlarda 1 milyon 948 bin
olmak üzere toplamda 3
milyon 825 bin 693 yol-
cuya hizmet verildi. Tem-
muzda hizmet verilen
uçak trafiği 2023 yılının
aynı ayıyla kıyaslandı-
ğında iç hat uçak trafi-
ğinde yüzde 2, dış hat
uçak trafiğinde yüzde 1
olmak üzere toplam uçak

trafiğinde yüzde 1 artış
meydana geldi.

Ayrıca genel havacılık
faaliyetlerinin devam et-
tiği İstanbul Atatürk Ha-
valimanı'nda ise
temmuzda 2 bin 754
uçak trafiği gerçekleşti."

Uraloğlu, yılın 7
ayında havalimanlarına
iniş-kalkış yapan uçak
trafiğinin, iç hatlarda 519
bin 4, dış hatlarda ise 484
bin 199'a ulaştığının altını
çizerek, "Bu dönemde
üst geçişlerle toplam 1
milyon 306 bin 484 uçak
trafiğine ulaşıldı." ifade-
sini kullandı.

Söz konusu dönemde
2023 yılının aynı döne-
miyle kıyaslandığında iç
hat uçak trafiğinde yüzde
3,5, dış hat uçak trafi-
ğinde yüzde 7,7, üst ge-
çişler dahil toplam uçak
trafiğinde de yüzde 7,2
artış görüldüğüne dikkati
çeken Uraloğlu, şu bilgi-
leri paylaştı:

"Türkiye geneli havali-
manları iç hat yolcu trafi-
ğinin 55 milyon 514 bin
472'ye, dış hat yolcu tra-
fiğinin 74 milyon 88 bin
482'ye, transit yolcu sayı-
sının ise 135 bin 818'e
ulaştığı bu dönemde,
toplam 129 milyon 738
bin 772 yolcuya hizmet
verildi. Temmuzda hizmet
verilen yolcu trafiği ise
2023 yılının aynı dönemi
ile kıyaslandığında iç hat
yolcu trafiğinde yüzde
8,4, dış hat yolcu trafi-
ğinde yüzde 11 ve direkt
transit dahil toplam yolcu

trafiğinde yüzde 9,8 artış
oldu. 

7 ayda havalimanla-
rında iç hatlarda 504 bin
737 ton, dış hatlarda 2
milyon 235 bin 533 ton
olmak üzere toplamda 2
milyon 740 bin 269 ton
yük trafiği gerçekleşti."

Uraloğlu, İstanbul Ha-
valimanı'nda yılın ilk 7
ayında iç hatlarda 68 bin
973, dış hatlarda 230 bin
689 olmak üzere toplam
299 bin 662 uçak trafi-
ğine ulaşıldığını belirte-
rek, şu ifadeleri kullandı:

"İç hatlarda 9 milyon
924 bin 954, dış hatlarda
35 milyon 763 bin 639
olmak üzere toplam 45
milyon 688 bin 593 yol-
cuya hizmet verildi. 

Söz konusu dönemde
hizmet verilen uçak trafiği
2023 yılının aynı dönemi
ile kıyaslandığında top-
lam uçak trafiği yüzde 3
artış gösterdi. 

Temmuz sonunda hiz-
met verilen yolcu trafiği
ise 2023 yılının aynı dö-
nemi ile kıyaslandığında
toplam yolcu trafiğinde
yüzde 6 artış oldu."

İstanbul Sabiha Gök-
çen Havalimanı'nda bu
dönemde iç hatlarda 64
bin 929, dış hatlarda 74
bin 297 olmak üzere top-
lam 139 bin 226 uçak tra-
fiği gerçekleştiğini
bildiren Uraloğlu, şu bilgi-
leri aktardı:

"İç hatlarda 11 milyon
340 bin 737, dış hatlarda
ise 12 milyon 307 bin 842
olmak üzere toplamda 23

milyon 648 bin 579 yol-
cuya hizmet verildi. 

Temmuz sonunda hiz-
met verilen uçak trafiği
2023 yılının aynı dönemi
ile kıyaslandığında iç hat
uçak trafiği yüzde 7, dış
hat uçak trafiği yüzde 9
olmak üzere toplam uçak
trafiği yüzde 8 artış gös-
terdi. 

Bu dönemde hizmet

verilen yolcu trafiği ise
2023 yılının aynı dönemi
ile kıyaslandığında iç hat
yolcu trafiğinde yüzde 18,
dış hat yolcu trafiğinde
yüzde 14 olmak üzere
toplam yolcu trafiğinde
yüzde 16 artış oldu. 

stanbul Atatürk Hava-
limanı'nda da 7 aylık dö-
nemde 16 bin 24 uçak
trafiği gerçekleşti." aa

Genel Yayın Yönetmeni

Sorumlu Yazı İşleri Müdürü

ERTAN KORKMAZ

ESRA KALE

Yönetim Merkezi : Merkezefendi Mh. Mimar Sinan Bulvarı No:107/A Manisa
İletişim Numarası : 0 (236) 211 53 45 - 0542 211 53 45
e-mail : manisaolaygazetesi45@hotmail.com
web: : www.manisakulishaber.com
UETS : 25929-68395-43454

ABONE 
ÜCRETLERİ

6 Aylık: 700 TL
Yıllık   : 1300 TL ZAYi iLANI: 300 TL

Yerel süreli yayın

Basım Yeri       : İHLAS GAZETECİLİK A.Ş
Adres : Fatih Mah. 1199 Sokak No: 1/7 Sarnıç-Gaziemir/ İZMİR 
Tel    : 0.232.281 45 30
LİDER AJANS 
VE DAĞITIM   : 0.507.607.90.47

: Burhan AKDEMİR
: Neslihan AKÖZGÜR

: Pelin UĞURLU YILMAZ
: Evren KASIRGA

Muhabir
İstihbarat     

Sayfa tasarım
Magazin

Yazar : Cansu MERİÇ

BOYUT SİYAH-BEYAZ RENKLİ
ÇEYREK 1750 TL   + KDV 2500 TL  +KDV
YARIM 2500 TL   + KDV 3500 TL + KDV
TAM 3500 TL   + KDV 6000 TL + KDV

SÜRMANŞET
2750 TL + KDV

LOGO YANI
1400 TL + KDV

LOGO ALTI
2000 TL + KDV

9 Ağustos 2024 CumaSayı: 5846

*1 Ocak 2024 tarihi itibari ile geçerli olacak reklam ücretleridir.

MEDİ Medya Reklam Yönetim Danışmanlık İletişim Hizmetleri 
San. ve Tic. Ltd.Şti. adına

İMTİYAZ SAHİBİ
MEVLÜT AKTAN

Yıl: 15

RESMi iLAN
Sütun/cm. 140,00 TL

Havalimanlarında 7 ayda yaklaşık 130
milyon yolcuya hizmet verildi

Havalimanlarında 7 ayda yaklaşık 130
milyon yolcuya hizmet verildi



Burhan AKDEMİR
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Bugün sağlığınıza ve günlük rutinlerinize odaklanabilirsi-
niz. Çalışma ortamınızda bazı sorunlar büyüyebilir, iş iliş-
kileriniz zarar görebilir; bunu önlemek adına yapıcı ve
arabulucu yönünüzü devreye koymalısınız.

Kamu ya da özel kurumlar aracılığıyla desteklenen giri-
şimcilik, ortaklık işlerini araştırabilirsiniz. Bazı şeyler
mutlu ettiği gibi farklı kazançlar da sağlayabilir; öneri-
lere ve yeni sorumluluklara açık olun.

Evdeki düzenlemeler ve aile üyeleriyle yapılacak sohbet-
ler, bazı taşların yerine oturmasını kolaylaştırabilir. Tek ba-
şınıza mücadele etmeye çalışmayın, çevrenize
baktığınızda tek başınıza olmadığınızı anlayacaksınız.

Paylaşım halinde olmak, herkesin kendinden bir
şeyler bulmasına yardım edebilir. Ailevi sorunları-
nız ve ihtiyaçlarınız karşısında sizin maddi ve man-
evi gücünüz belirleyici olabilir.

Gelir ve giderlerinizi gözden geçirmek ve bütçenizi
düzenlemek için uygun bir gündesiniz. Sizin için de-
ğerli ve önemli konularda hassasiyetinizin olması,
bunları unutmamanız önemlidir. 

Fiziksel ve duygusal ihtiyaçlarınızın farkında olmak,
üzücü değil aksine iyileştiricidir. Bakım yapacağınız
küçük değişimler, alacağınız bazı haberler bunu
size ispatlayacaktır. Kendinizden vazgeçmeyin.

Bugün içsel dünyanıza ve ruhsal ihtiyaçlarınıza odak-
lanabilirsiniz. Geçmiş konular veya bilinçaltı mesele-
lerle ilgilenmek için iyi bir zaman olabilir. Artık
bunları bir daha açmamak üzere kapatın.

Topluluklarla etkileşime geçmek sizi mutlu edebilir. Bu
kişilerden öğrenecekleriniz, alacağınız ilhamla kendi ha-
yatınıza katmanız gereken konuları fark etmeniz de ko-
laylaşacaktır; güçlü bağlantılar kurmaya devam edin.

Uzun vadeli hedeflerinizi gerçekleştirmek için pratik
adımlar atabilirsiniz. Becerilerinizi ortaya koymak, ken-
dinizi göstermek ve bir süredir hissettiğiniz yetersizlik
hissini aşmak adına iyi bir gündesiniz.

Hayata nereden baktığınızla ilgilenebilirsiniz. Siz
her şeye ve herkese koşarken, bunu adil bulurken
farklı zamanlarda yalnız kaldığınızı görebilirsiniz.
Çevrenize ve kendinize bazı sınırlar koymalısınız.

Mevcut işinize ek olarak bir şeyler deneme-
den önce bu alanda resmi yeterlilik elde et-
meye çalışın; ilgileneceğiniz alana dair
araştırmalar yapabilirsiniz.

Gerçeklerle yüzleşmenin getireceği bazı sorun-
lar karşısında önemli olanın işiniz ve kazancınız
olduğunu kendinize hatırlatarak profesyonel
davranmalısınız. 

Kayıp şehir "Puruşhanda"yı bulmak için
Afyonkarahisar'da kazı yapılıyor

afYOnKaraHisar'ın Bolvadin ilçesindeki Üç-
höyük kazısına kayıp şehir "Puruşhanda"yı bulma
umuduyla katılan Japon bilim insanları, Türk akade-
misyenlerle bölgenin bilinmeyenlerini ortaya çıkarmak
için titizlikle çalışıyor. Kültür ve Turizm Bakanlığı iz-
niyle Afyonkarahisar Müze Müdürlüğü koordinasyo-
nunda Selçuk Üniversitesi Tarih Bölümü Öğretim
Üyesi Prof. Dr. Özdemir Koçak'ın bilimsel danışmanlı-
ğında 2020'de başlayan Üçhöyük kurtarma kazısı, bu
yıl Cumhurbaşkanlığı kararıyla normal kazı statüsüne
alındı. Selçuk Üniversitesi Rektörlüğü, Bolvadin Kay-
makamlığı ve belediyenin desteğiyle süren kazı çalış-
malarına, Türkiye'deki üniversitelerden 48
akademisyen ile Japonya'nın Rikkyo ve Hirosaki üni-
versitesinden gelen arkeologlar Prof. Dr. Satoshi
Urano, Prof. Dr. Yukinori Fukatsu ve Prof. Dr. Naoto
Koiwa'da katılıyor.

Türk ve Japon bilim insanları, bu yıl çalışmaya
başladıkları Üçhöyük mevkisindeki kazıda ve buluntu-
ların tasnif ve değerlendirilmesinde birlikte çalışıyor.
Koçak, AA muhabirine, Eber Gölü ile Akarçay Irma-
ğı'nın birleştiği yaklaşık 50 hektarlık Üçhöyük kazı ala-
nının Tunç Çağı'nda iskan edilmiş Anadolu ve Doğu
Akdeniz'deki en büyük yerleşkelerden olduğunu söy-
ledi. Bilim insanlarının son yıllarda yapılan çalışma-
larda bu yerleşmenin Milattan Önce 2350 yılı
civarında Akad Krallığıyla ilgili yazılı belgelerde ismi
geçen Puruşhanda ile aynı yer olması üzerinde dur-
duğunu aktaran Koçak, "Bu belgelerde Akad Kralı
Sargon'un, tüccarın talebi üzerine Puruşhanda ken-
tine ani bir baskın yaptığı, kenti ele geçirdiği ve sur
duvarlarına kendisinin ve Puruşhanda kralının tasvir-
lerini yaptırdığı anlatılır. Bu belgelerde ismi geçen kent
ile Üçhöyüğün aynı yerler olduğu kanıtlamaya çalışı-
yoruz. Bu kent, M.Ö. 2000 yılı civarında Anadolu'daki
ticari organizasyonu yöneten önemli bir pazar yeri ko-
numundadır. Kazılarımızda M.Ö. 2300 ait mühürlere
ulaştık. Tanımlamalar ve belgeler Puruşhanda'nın bu-
rası olduğunu işaret ediyor. Elimizdeki veriler şimdi-
den bunu desteklemektedir." ifadesini kullandı.

Alanın "Puruşhanda Kenti" olabileceği iddialarıyla
çalışmalarını örtüştürmeye çalıştıklarını belirten
Koçak, şunları kaydetti: "Cumhurbaşkanlığı izinli kazı
statüsüne alınmamız, bizi daha da farklı bir çalışma
yöntemine itti. Ekibimiz genişleyerek 51 bilim heye-
tine ulaştı. Çalışmalarımızda 15 bilim alanından aka-
demisyenler var. Türkiye'den 15, Japonya'dan da 2
üniversite buraya dahil oldu. Geçen yıl, Türkiye'de ça-
lışan bir Japon ekiple tanıştık. Onlarla Üçhöyük kazısı
ilgili çalışma yapabileceğimiz yönünde fikir birliğine
vardık. Onlar da bu yıl ekibimize dahil olarak bizi güç-
lendirdi." Üçhöyük'te 4 yıldır sürdürdükleri kazılarda
elde ettikleri arkeolojik malzemeler ve buluntuların,
kendilerine buranın eskiden önemli bir yerleşim ol-
duğu yönünde veriler verdiğini belirten Koçak, şöyle
konuştu: "Üçhöyük yerleşiminin belli bölümlerinde
Demir Çağı, Helenistik ve Roma dönemlerine ait bu-
luntular var. Japon arkeologlarımız da genellikle bu
konularda çalışacaklar. Birlikte bu dönemlerin, kazı
alanının hangi tarafa yöneldiği doğrultusunda değer-
lendirmeler yapacağız. Geçen gün, bölgedeki yolların
nasıl değişim gösterdiğini tartıştık. Önümüzdeki yıl-
larda birbirimizi daha da yakından tanıdıkça daha
farklı iş birlikleri de ortaya çıkacaktır. Japon bilim in-
sanlarıyla uzun yıllar burada birlikte olacağız." aa

Yuntdağı Sanat
Günleri ile kırsal mahalle-
leri sanatla buluşturan Yu-
nusemre Belediyesi,
ilçede çeşitli noktalarda
düzenlediği Açık Hava Si-
nema etkinliğiyle akşam-
ları daha renkli hale
getirdi. İlk olarak Osman-
calı Mahallesi’nde gerçek-
leştirilen etkinliğe halkın

ilgisi yoğun oldu. 
Kültür ve sanat hizmet-

lerine ağırlık veren Yunu-
semre Belediyesi,
Yuntdağı Sanat Günleri ile
halkın sanata ulaşımını ko-
laylaştırırken, hayata ge-
çirdiği Açık Hava Sinema
Akşamları ile de vizyonda
beğeni toplayan film gös-
terimlerini halkın ayağına

götürüyor. İlki Osmancalı
Mahallesi’nde gerçekleşti-
rilen sinema etkinliğine
mahalle halkı yoğun ilgi
gösterdi. Amaçlarının Kül-
tür-Sanat etkinliklerine
hasret kalan halkın mutlu-
luğu olduğunu belirten Yu-
nusemre Belediye Başkanı
Semih Balaban, toplumun
Kültür-Sanat bağlarını

kuvvetlendirmek istedikle-
rini söyledi. 

Başkan Balaban, konu
ile ilgili yaptığı açıklamada
şu ifadelere yer verdi; “Yu-
nusemreli vatandaşlarımı-
zın mutluluğu ve refahı için
göreve geldiğimiz günden
bu yana yoğun çaba sarf
ediyoruz. Yuntdağı’na sa-
natı götürerek halkımızın
yüzünde tebessüm olmak
bizleri de mutlu ediyor.
Yuntdağı Sanat Günleri ile
bugüne kadar pek çok
mahallede konserler ve si-
hirbaz gösterileri halkımızı
mutlu ettik. Şimdi de yeni
bir proje ile halkımızın aya-
ğına açık hava sinemasını
götürüyoruz. İlk olarak Os-
mancalı Mahallemize viz-
yonda büyük beğeni
toplayan film gösterimi
yaptık. Halkımızın günlük
hayatın stresinden bir an

olsun kurtulduğunu gör-
mek bizi de çok mutlu edi-
yor.”

ağustOs aYı dOLu 
dOLu GeÇeCeK 

Yunusemre’de Açık
Hava Sinema Akşamları
projesinin ilk durağı Os-
mancalı Mahallesi olurken,
büyük beğeni toplayan si-
nema gösterimlerinin et-
kinlik takvimi ise şöyle: 

9 Ağustos 2024 Cuma
Saat: 21:00 Yağcılar Ma-
hallesi Düğün Salonu

14 Ağustos 2024 Çar-
şamba Saat 21:00 Üçpı-
nar Mahallesi Düğün
Salonu

16 Ağustos 2024
Cuma Saat 21:00 Mura-
diye Mahallesi Muradiye
Meydanı 

21 Ağustos 2024 Çar-
şamba Saat 21:00 100. Yıl
Meydanı Haber merkezi

Yunusemre’de açık hava sinema
akşamları başladı 

Yunusemre’de açık hava sinema
akşamları başladı 

YunuseMre İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü 2024 yılı
Yüksek Öğretim Kurumları
Sınavlarında elde edilen
dereceleri paylaştı.

Yunusemre İlçe Milli
Eğitim Müdürlüğü 2024 yılı
Yüksek Öğretim Kurumları
Sınavlarında elde edilen
dereceleri ‘Yunusemre
daima zirvede. Başarıya
giden yolda birlikte yürü-
dük’ sloganıyla paylaştı.

Yunusemre ilçesinde
bulunan liselerde okuyan
öğrenciler İlk 100’de 2
Türkiye derecesi, ilk
500’de 17 Türkiye Dere-
cesi, ilk binde 24 Türkiye

derecesi, ilk 5 binde 112
Türkiye derecesi, ilk 10
binde 188 Türkiye dere-
cesi, ilk 20 binde ise295

Türkiye derecesi elde etti. 
Manisa Fen Lise-

si’nden Ayşegül Çiçek Y-
Dil’de Türkiye 11.si,

Cumhuriyet Anadolu Lise-
si’nden Oğuz Yılmaz,
Dil’de Türkiye 41.si, TOBB
Bülent Koşmaz Fen Li-
sesi’nden Tuna Ünlü Y-
EA’da Türkiye 133.sü
olmayı başardı. Türkiye
genelinde ilk 20 binde Ma-
nisa Fen Lisesi’nden 62
öğrenci, TOBB Bülent
Koşmaz Fen Lisesi’nden
37 öğrenci, Fatih Anadolu
Lisesi’nden 27 öğrenci,
Manisa Sosyal Bilimler Li-
sesi’nden 24 öğrenci, Özel
Bahçeşehir Koleji Lise-
si’nden 16 öğrenci, Dün-
dar Çiloğlu Anadolu
Lisesi’nden 15 öğrenci yer

aldı. Yunusemre İlçe Milli
Eğitim Müdürü Yıldıray
Demirtaş, Yunusemre ola-
rak eğitimde daima zir-
vede yer aldıklarını, bunun
sonuçlarını YKS ve
LGS’de gördüklerini be-
lirtti. 

Demirtaş, “Yunusemre
Yüksek Öğretim Kurumları
sınavlarında yine başarı-
larla damga vurdu emeği
geçen tüm meslektaşları-
mıza gayret gösteren öğ-
rencilerimize her daim
öğrencilerimizin yanında
olan velilerimize sonsuz
teşekkürler” diye konuştu.
Haber Merkezi 

Manisa’nın öğrencileri zirvede! 

Manisa’da görme en-
gelli minik yüzücüler, haf-
tada 2 gün olacak şekilde
yüzme idmanlarına devam
ediyorlar. Manisa Görme
Engelliler Spor Kulübü
Başkanı Mehmet Göktaş,

kulübün lisanslı görme en-
gelli minik yüzücüleri için
kurs düzenlediklerini söy-
ledi. Göktaş, şöyle ko-
nuştu: “Salı ve Cuma
günleri düzenli yüzme dersi
aldırıyoruz. Genel olarak on
yaş altı olan görme engelli
12 sporcumuz bu şekilde

antrenman yapmayı sürdü-
rürlerse gelecekte büyük
başarılar kazanacaklarına
inanıyorum.” Görme engelli
miniklerin aynı zamanda
derslerinde de çok başarılı
olduklarını söyleyen Baş-
kan Göktaş  “Spor ile
görme engelli çocuklarımız
hem beden sağlıklarını ko-
ruyorlar, hem sosyalleşiyor-

lar hem de profesyonel
sporcu olmak için hazırla-
nıyorlar” dedi. 

Gençlik Spor il Müdür-
lüğü'ne de teşekkür eden
Göktaş, görme engelli
minik yüzücülerin daha
kolay havuza erişebilmeleri
için düzenli servise ihtiyaç-
ları olduklarını söyleyerek
belediyelerden servis des-

teği istedi. Başkan Göktaş
son olarak kulüplerinin her
türlü imkana sahip oldu-
ğunu, spor yapmak isteyen
engellilere istedikleri gibi
kurs açabileceklerini,
görme engellilere maddi
manevi destek olabilecek-
lerini söyleyerek bütün
görme engelli gençleri ku-
lübe davet etti.

Görme engelli minik yüzücüler
antrenmanlarını sürdürüyor
Görme engelli minik yüzücüler
antrenmanlarını sürdürüyor
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Türkiye Harp Malulü Ga-
ziler Şehit, Dul ve Yetimleri Der-
neği Manisa Şube Başkanı
Gazi Yusuf Kıyışkan, Denizli
Pamukkale Üniversitesi Hasta-
nesinde bir gaziye yönelik ger-
çekleşen saldırıya tepki
gösterdi.   

Bir gaziye yapılan saldırı-
nın kabul edilemez olduğunu
kaydeden Kıyışkan, “Milletimi-
zin onuru ve gururu olan Gazi-
miz Samet Gülistan’a yönelik
06 Ağustos 2024 salı günü
Denizli Pamukkale Üniversi-
tesi Hastanesinde gerçekleşti-

rilen kabul edilemez saldırıyı
esefle kınıyorum. Gazilerimiz,
bu topraklar üzerinde bağım-
sız ve huzur içinde yaşama-
mızı sağlayan en önemli
kahramanlarımızdır. Onlar,
vatan savunmasında canlarını
hiçe sayarak en büyük feda-
karlığı göstermiş, milletimizin
varoluş mücadelesinde omuz
omuza çarpışmışlardır. Ne
yazık ki, gazimize yönelik ya-
pılan saldırı, toplum vicdanını
derinden yaralamış ve hepi-
mizi derin bir üzüntüye boğ-
muştur. Bu saldırı, sadece bir

gaziye değil, onun nezdinde
tüm gazilerimize ve şehitleri-
mize yapılmış büyük bir saygı-
sızlıktır. Gazilerimize yapılan
bu saldırı, ülkemizin birlik ve
beraberliğine, toplumsal huzu-
runa yönelik ciddi bir tehdit
oluşturmaktadır. Bu tür olayla-
rın tekrar yaşanmaması için
yetkililerden gerekli tüm ön-
lemlerin alınmasını talep edi-
yoruz. Ayrıca, saldırganların
en kısa sürede adalet önünde
hesap vermesi için yargı süre-
cinin titizlikle yürütülmesini
bekliyoruz. Gazilerimize yöne-

lik bu tür saldırıların cezasız
kalması, toplumumuzun moral
değerlerini zedeleyecektir.
Unutulmamalıdır ki, gazilerimiz
bizim en değerli emanetleri-
mizdir. 

Onlara gösterilen her türlü
saygısızlık, milletimizin ortak
değerlerine yapılan bir saldırı-
dır. Bu vesileyle, tüm vatan-
daşlarımızı Gazilerimize sahip
çıkmaya, onlara hak ettikleri
saygıyı göstermeye ve bu tür
çirkin olaylara karşı ortak bir
duruş sergilemeye davet edi-
yorum.” dedi.  iHa

Denizli'de gaziye yapılan 
saldırıya Manisa'dan tepki   

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığı bağlı Alaşehir, Soma
ve Şehzadeler ilçe jandarma
komutanlıkları ve KOM Şube
Müdürlüğü ekipleri tarafından
yapılan ortak asayiş uygulama-
sında çok sayıda uyuşturucu
madde ile gümrük kaçağı elek-
tronik sigara ele geçirildi.   

Manisa İl Jandarma Ko-
mutanlığına bağlı Alaşehir,
Soma ve Şehzadeler ilçe jan-
darma komutanlıkları ile KOM
Şube Müdürlüğü tarafından 7
Ağustos Çarşamba günü yapı-

lan asayiş uygulamalarında so-
nucunda 41 gram metamfeta-
min, 16 adet sentetik
uyuşturucu hap, 2 adet 9 mm
tabanca, 1 adet çalıntı moto-
siklet, 26 bin 800 TL suçtan
elde edilen nakit para, 150 adet
gümrük kaçağı elektronik si-
gara ele geçirildi. Uygulama-
larda yakalanan 7 şahıstan biri
adli makamlarca tutuklanarak
cezaevine gönderilirken, diğer
6 şüpheli şahıs hakkında ise
soruşturmalara başlandığı bildi-
rildi.  iHa

Jandarmadan 3 ilçede asayiş uygulaması   

Manisa'nın Alaşehir il-
çesinde emniyet güçleri ta-
rafından 3 adrese yapılan
operasyonda 7 adet sentetik
kannabinoid (bonzai) mad-
desi emdirilmiş 21 bin 500
içimlik peçete ele geçirildi.   

Manisa'nın Alaşehir il-
çesinde uyuşturucu imal ve
ticareti yapmak suçundan
gözaltına alınan 2 şahıs sevk

edildiği mahkemece tutuk-
landı. Narkotik Suçlarla Mü-
cadele Şube Müdürlüğü
Alaşehir Büro Amirliği görev-
lilerince, "Uyuşturucu veya
uyarıcı madde imal ve tica-
reti" yapan şahıslara yönelik
yürütülen sokak çalışmaları
kapsamında Menderes Ma-
hallesinde yapılan eş za-
manlı 3 ikamet aramasında

7 adet sentetik kannabinoid
(bonzai) maddesi emdirilmiş
21 bin 500 içimlik peçete ele
geçirildi. Gözaltına alınan
M.D. (53) ve R.D. (22) isimli
şüpheli şahıslar sevk edil-
dikleri adli makamlarca
"Uyuşturucu veya uyarıcı
madde imal ve ticareti" su-
çundan tutuklanarak ceza-
evine gönderildi. iHa

Bonzai emdirilmiş 7 peçete ele geçirildi   Bonzai emdirilmiş 7 peçete ele geçirildi   
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Anne sütü her çocuğun hakkıdır

ÇocuK Hastalıkları Uzmanı
Dr. Fırat Beğde anne sütünün
önemine değinerek, “Anne sütü
her çocuğun hakkıdır. Her anne
bebeğinin ayına, hastalıklarına,
gelişimine göre süt üretir. Ek gı-
dalara erken başlamayın” dedi.   

Çocuk Hastalıkları Uzmanı
Dr. Fırat Beğde her Ağustos
ayının ilk haftası kutlanan "Em-
zirme Haftası" vesilesiyle anne
sütünün faydaları hakkında
önemli bilgiler paylaştı. 

Anne sütünün, zamanında
ve sağlıklı doğan her bebeğin
hayatının ilk 6 ayında tek ba-
şına normal büyüme ve geliş-
mesine yetecek tüm besin
ögelerini sağlayan en uygun
besin olduğuna dikkat çeken
Dr. Beğde “Her annenin bebeği

için özel olarak ürettiği en ideal
besin olan anne sütünün
olumlu etkileri yaşam boyu
devam eder. Yeni doğan bir be-
beğin ihtiyaç duyduğu ilk şey
annesinin kucağı ve onun sütü-
dür. Anne sütü ilk altı ayda be-
beğin besin ihtiyacının
tamamını karşılamaktadır”
dedi. Dünya Sağlık Örgütü ta-
rafından bebek beslenmesinde
ilk altı ay sadece anne sütü kul-
lanılması ve anne sütüne 2 ya-
şına kadar devam edilmesinin
önerildiğini hatırlatan Dr. Beğde
“Her anne bebeğinin ayına,
hastalıklarına, gelişimine göre
süt üretir. Emzirme, anne ile
bebek arasındaki duygusal
bağı güçlendirir ve sağlıklı bir
ilişki kurulmasını sağlar. Anne

sütü her zaman kullanıma hazır
ve sterildir. 

Her bebek için kendi anne-
sinin sütü en idealdir ve bebe-
ğin tüm ihtiyaçlarını karşılar”
diye konuştu.  

“ilK süt Kolostrum
bEbEği HastalıKlardan 

Koruyor” 
Her annenin doğumdan

sonra ilk bir hafta boyunca me-
melerinden ''kolostrum'' adı
verilen süt geldiğini belirten Dr.
Beğde bu sütün bebeğin en-
feksiyonlara karşı korunması
için özel bileşikler içermesi se-
bebiyle çok faydalı olduğunu
söyledi.

Doğum sonrasındaki ikinci
haftada ise bu sütteki protein
içeriği yavaş yavaş azalırken
laktoz, yağ ve toplam kalori
miktarının arttığını; bu nedenle
de ikinci haftadaki sütün ''geçiş
sütü'' olarak adlandırıldığını dile
getirdi. 

Geçiş sütünden sonra iler-
leyen haftalarda oluşan ''olgun
anne sütü'nün ise kolostrum
sütüne göre daha az miktarda
karbonhidrat ve daha çok mik-
tarda yağ içerdiğini anlattı.
Bunun da aslında anne sütü-
nün her bebek için özel olması-
nın yanı sıra, bebeğin her
dönemi için de ayrıca özel ol-
duğunu gösterdiğini sözlerine

ekledi. 
Anne sütü içeriğinde, be-

beğin ayına göre gerekli besin
öğeleri, sindirime yardımcı en-
zimler, hormonlar, büyüme fak-
törleri, pro ve prebiyotikler,
bağışıklık ile ilgili antikorlar bu-
lunduğunu vurgulayan Dr.
Beğde “İnsan bağışıklık siste-
minde önemli bir rolü olduğu
gösterilen mikrobiyota gelişi-
minde de anne sütünün ol-
dukça önemli bir etkisi vardır.
Anne sütü alan bebeklerin ba-
ğırsak mikrobiyotasının ol-
dukça iyi geliştiği gösterilmiştir.
Mikrobiyota gelişiminde doğum
şeklinin de önemli rol oynadığı
bildirilmektedir” diye konuştu.
Dr. Beğde sağlıklı ve başarılı
nesiller yetiştirmek için iyi bir
başlangıç yapmaya yardımcı
olan anne sütünün, bebeklerin
zeka testi skorlarının diğer ya-
şıtlarına göre daha yüksek ol-
masına katkı sağladığını da
aktardı. 

Anne sütünün çocuğun
gelecekteki sağlığına da katkı-
ları olduğunu belirten Dr.
Beğde; “Yapılan araştırmalarda
anne sütü ile beslenen bebek-
lerde anne sütü almayanlara
göre, anne sütünün Tip 1 diya-
bet, çölyak, obezite, koroner
arter hastalıkları ve hipertansi-
yon gibi hastalıkların gelişimine

karşı koruyucu olabileceği bilin-
mektedir. Anne sütü alan be-
bekler erken çocukluk dönemi
alerjik hastalıklarından da ko-
runmaktadırlar” dedi.  

“doğum sonrası 
dEprEsyonu 
azaltıyor” 

Emzirme sürecinin sadece
bebeğe değil anneye de sayısız
faydası olduğuna dikkat çeken
Dr. Beğde “Doğumdan hemen
sonra bebeklerini emzirmeye
başlayan annelerde doğum
sonrası bazı komplikasyonlar
daha az görülmektedir.

Emziren anneler gebelik
öncesi kilolarına daha rahat dö-
nebilmektedirler. 

Ayrıca anne ve bebek ara-
sındaki duygusal bağın sağlıklı
gelişimiyle birlikte doğum son-
rası depresyon gelişimi de azal-

maktadır” dedi. Doğum ve son-
rasında anne sağlığına katkıları
olan emzirmenin yıllar sonra
bile anneleri bazı hastalıklardan
koruduğuna işaret eden Dr.
Beğde,  meme kanseri, yumur-
talık kanseri ve osteoporoz ge-
lişme riskini azaltacağına dikkat
çekti. 

“EK bEsinlErE ErKEn 
başlamamalı” 

Emziren annelerin yeterli
ve dengeli beslenmesi, mutlaka
bolca sıvı tüketmesi gerektiği-
nin altını çizen Dr. Beğde “Bi-
beron ve yalancı emzik,
bebeğin emme refleksini azal-
masına neden olabileceği için
tercih edilmemelidir. 

Ek besinlere erken başlan-
mamalıdır. Annesinin sütünü
almak her bebeğin hakkıdır”
dedi. iHa 

Çocuklarda makyaj çılgınlığına dikkat
sosyal medyanın da etki-

siyle çocuklarda makyaj yaşının
düştüğünü, bunun birçok cilt
problemini beraberinde getirdi-
ğini söyleyen uzmanlar uyarı-
yor. Dermatoloji Uzmanı Doç.
Dr. Tuğba Özkök Akbulut, “3’lü
yaşlarda dahi kullanıldığını gör-
mekteyiz. Polikliniklerde 10-
11’li yaşlarda çocuklarda
annelerinin dahi kullanmadığı
yoğunlukta bakım rutini oluş-
turma çabası görmekteyim,
destek almak amacıyla gelen
aileler de olabiliyor. Çocukların
toplandığı zamanlarda artık
oyunlar oynanmadığını, mak-
yaj, bakım ürünlerinin satıldığı
yerlere akın akın gidip stoklar
yaptıklarını, dolaplarında inanıl-
maz bir kozmetik ürün deposu-
nun olduğunu görmekteyim,
kesinlikle önermiyoruz” dedi.   

Son yıllarda sosyal med-

yanın etkisi giderek artarken
ünlü isimler ve fenomenlere
özenen çocuklar çok küçük
yaşlarda kozmetik malzeme-
lerle tanışıyor.

Uzmanlar, çocukların mak-
yaja olan merakının artmasıyla
beraber erken yaşta içeriği be-
lirsiz ve gereksiz ürün kullanı-
mının oluşturabileceği
problemlere dikkat çekti. Der-
matoloji Uzmanı Doç. Dr.
Tuğba Özkök Akbulut ve Der-
matoloji Bölümü’nden Uzm. Dr.
Betül Kızılkan, erken yaşlarda
makyaj malzemesi kullanımının
cilt bariyerinin zarar görmesinin
yanı sıra egzama, aşırı akne,
erken yaşlılık gibi sorunlara yol
açabileceğine vurgu yaptı, aile-
leri uyardı. 

Uzmanlar, son günlerde
sosyal medyada sıklıkla karşıla-
şılan küçük çocukların makyaj

yaptığı videoların ise özendirici
olabildiğini ifade etti. 

“3’lü yaşlarda daHi 
Kullanıldığını
görmEKtEyiz” 

Erken yaşta makyaj malze-
mesi kullanımını kesinlikle öner-
mediğini söyleyen Dermatoloji
Uzmanı Doç. Dr. Tuğba Özkök
Akbulut, “Sosyal medyanın,
ünlülerin ya da fenomenlerin
çocuklarının görsellerini paylaş-
masının etkisiyle çok küçük
yaşlarda makyaj ürünlerinin
kullanıldığını görmekteyiz. Sos-
yal medya üzerinden özellikle
3’lü yaşlarda dahi kullanıldığını
görmekteyiz. Tabi ki bu çeşitli
sorunlara yol açabilir, genç
erişkin hastalarda dahi günlük
rutinde makyaj ürünlerinin kul-
lanılmasını bazı cilt tiplerinde
önermiyoruz. Hassas ya da ak-
neye eğimli cilt tiplerinde ko-
medonları, gözenekleri tıkadığı
için önermiyoruz. Daha küçük
yaşlardaki çocuklarda da cilt
bariyerinin bozulmasına, has-
saslaşmasına, cildin daha
erken olgunlaşmasına, çeşitli
alerjik reaksiyonların gelişme-
sine yol açabilir. Ailelerin bu ko-
nuda bilinçli olması ve erken
önlemler alması büyük önem
arz ediyor. Polikliniklerde 10-
11’li yaşlarda cilt bakım rutini
oluşturmuş olan, peelingler, çe-
şitli maskeler hatta akşam se-
rumları, annelerinin dahi

kullanmadığı yoğunlukta bir
bakım rutini oluşturma çabası
olduğunu görmekteyim. Hatta
bunun için destek almak için
gelen çeşitli aileler de olabiliyor,
‘Acaba bu konuda yanlış mı
yapıyor, destek almak istiyoruz’
diye gelen aileler de mevcut.
Cilt tipine uygun yıkamanın
sağlanması, bir nemlendiricinin
kullanılması, güneşten ko-
runma, cilt bakım rutininde
özellikle 10-12’li yaşlarda adö-
lesan çağdaki çocuklarda,
gençlerde yeterlidir. Çocukların
bir arada toplandığı zaman-
larda artık oyunlar oynanmadı-
ğını, cilt bakım rutinlerini
birbirleriyle paylaştıklarını, mas-
keler yaptıklarını ya da ünlü
makyaj, bakım ürünlerinin satıl-
dığı yerlerde, akın akın gidip
stoklar yaptıklarını, doğum
günlerinde oralardan bir sürü
şey aldıklarını ve evlerde dolap-
larında inanılmaz bir kozmetik
ürün deposunun olduğunu gör-
mekteyim. Sosyal medyada ya
da fenomenlerin, çeşitli görsel
paylaşımlarında, internette
okudukları şeylerden ziyade
mutlaka bir dermatoloji uzma-
nına muayene olmaları gereki-
yor" dedi. 

Kimi zaman ailelerin ço-
cuklarıyla birlikte polikliniğe
geldiğini söyleyen Doç. Dr. Ak-
bulut sözlerini şöyle sürdürdü:
“Bilinçli aileler ve ‘Çocuğumuz,

o çok ünlü markalara gidiyor ve
bir şeyler almak istiyor, inter-
netten bazı şeyler almak istiyor.
En azından bir cilt bakım rutini
oluşturması konusunda sizin
desteğinize onları ikna ettik’
diye getiriyorlar. Gelmeyenler,
ikna edemeyen veliler de var.
Dünya ürünler alıp bunlarla ne
yapacaklarını bilmeyen ya da
kullanıp cildinde inanılmaz so-
runlar otaya çıkan çok daha
küçük yaşta gençlerimiz de
mevcut. Akranları da var, böyle
uygulamalar da yapıyorlar, sos-
yal grup içerisinde olabilmek
için onlar da buraya dahil olu-
yorlar. Ailelerin bu konuda on-
ları anlayarak yaklaşmaları
özellikle sosyal medyada pay-
laşılan ve önerilen ürünlerin kul-
lanılmasının doğru olmadığını
bilmeleri gerekiyor. Burada
bazen ailelerle çatışmalar mey-
dana gelebiliyor. Özellikle o
yaşlarda makyaj ürünlerinin
kullanılmamasını cilt bariyeri
bozulduğu, hassaslaştığı için
kesinlikle önermiyoruz, buna
ihtiyaçları yok. 40-50’li yaşlarda
20’li,16’lı yaşlardaki cildimizin
kalitesine ulaşmaya çalışırken
onların ek bir bakım rutini oluş-
turmalarına gerek yok” 

Çocukların sosyal medya
paylaşımlarından ya da çevre-
lerinden etkilenerek çok erken
yaşlarda ciltlerine bu tarz ürün-
ler kullanmalarının birçok olum-

suz etkisi olduğunu söyleyen
Dermatoloji Uzmanı Dr. Betül
Kızılkan, “Maalesef sosyal
medyanın etkisiyle biz kendi
yakınlarımızda da görüyoruz.
Bu kadar küçük yaşta makyaj
yapılması, cilt bakımı bilincinin
düzgün oturmaması nedeniyle
gerçekten hem çeşitli dermato-
lojik hastalıklara hem de güzel
temizlenmemesi durumunda
erken yaşlanmaya sebep olabi-
liyor. Ağır makyaj cilt bariyerine
hasar verdiği için egzama, sivil-
cenin, gül hastalığının alevlen-
mesi gibi hastalıklara sebep
olabiliyor. Biz bize gelen hasta-
ları olabildiğince uyarmaya çalı-
şıyoruz. Ergenliğe yeni giren
kızlarımız, bunu büyüme gibi
görüp çok fazla makyaj yapabi-
liyorlar. Kendi ailemden görü-
yorum, çok fazla makyaj
yapıyorlar, hemen bir büyüme
çabaları var.  Dermatolog ola-
rak bunun ne kadar zararlı ol-
duğunu ona anlatamıyorum.
Cilt problemleri olan kızlarımızın
özellikle bir dermatoloğa götü-
rerek cildiyle ilgili ne yapması
gerektiği konusunda bilgilendi-
rilmesi gerektiğini düşünüyo-
rum. Poliklinikte genelde aileler
çocuklara söz geçiremedikleri
için bazen ‘Bunu kullanmasın
değil mi ablası’ gibi tetikleyebi-
liyorlar. Biz de olabildiğince
doğrusunu anlatmaya çalışıyo-
ruz” dedi. iHa 

El yaralanmalarını hafife almayın: Ciddi hasara neden olabiliyor

Ev ve iş kazaları nedeniyle
birçok kişi çok ciddi el yaralan-
maları yaşayabiliyor. 

Ortopedi ve Travmatoloji
bölümünden Op. Dr. Emre
Kaya, el yaralanmalarında ya-
pılması gerekenleri anlattı.

Çok basit yaralanmaların
bile sinir ve tendon hasarına
neden olabildiğini belirten
Kaya, şiddetli kanamalara ise
turnike uygulanmasının büyük
bir hata olduğunu söyledi.   

El yaralanmaları, birçok in
sanın başına gelebiliyor.

Özellikle iş yerlerinde yaşanan
kazalar, çok ciddi el yaralanma-
larıyla sonuçlanabiliyor. Bu tip
durumlarda, soğukkanlı kalarak
ilk müdahaleyi yapmak gereki-
yor. Ortopedi ve Travmatoloji
bölümünden Op. Dr. Emre
Kaya, hem evde hem de iş yer-
lerinde el yaralanmaları yaşan-
ması durumunda yapılması
gerekenleri anlattı. 

Kan miKtarı sizi
aldatmasın 

Kan miktarının, kişiyi aldat-
maması gerektiğini belirten
Kaya, “Küçük bir mutfak kaza-
sında bıçağın sadece ucunun
girmesi, çok incecik, kıl gibi bir
sinir kopmasına neden olup
ameliyat gerektirebilmektedir.
Hastalar çok kanamalı bir yara-
lanmada basit bir cilt dikişiyle
10 günde iyileşebilirken; çok
küçük, iğne deliği gibi bir kesi-
den dolayı çok ciddi bir sinir
ameliyatı olup 1 yıl tedavi göre-
bilmekte” dedi. 

Bu nedenle el yaralanma-
larının hafife alınmaması gerek-
tiğini söyleyen Kaya, “El
yaralanmaları basit de olsa,
hatta kanama olmasa bile, ken-
dimizi bir muayene ettiğimizde
his kaybı, küçük eklemlerde
hareket kısıtlığı varsa mutlaka
el cerrahisi olan bir merkeze
başvurmamız lazım. Hiç ka-
nama olmayan, basit yara-
lanma gibi gözüken 1 cm’lik
keside, hastanın evde pansu-

man yaptığı yaralanmalarda
elinde hareket kaybı, uyuşma
varsa ‘sonradan geçer’ diye
düşünmemeli. Çok geç kalın-
mış tendon, sinir yaralanmala-
rında müdahaleler çok zor
oluyor. Bazen 2 kere müdahale
etmek gerekiyor. Çok kanama
olması halinde ise korkmama-
mız lazım. 

Eldeki bir kan kaybından
elini kaybetmek çok düşük bir
ihtimal” diye konuştu. 

El yaralanmalarına ilk mü-
dahaleyi anlatan Op. Dr. Emre

Kaya, şu ifadeleri kullandı: 
“Öncelikle temiz bir bez ya

da pansuman malzemesiyle
yaraya bası uygulayıp, el kalp
seviyesinin üzerinde tutulmalı ki
yer çekiminin etkisiyle kanama
artmasın. Sonra da en yakın
çevre hastaneye başvurmamız
lazım. 

Ya da bir uzuv kopması ol-
duğunda uzvu soğuk tutarak,
temiz bir malzeme içinde has-
taneye getirmek lazım.” 

İlk yardım sırasında yapılan

hatalara da değinen Kaya, ka-
namalarda turnike uygulanma-
ması gerektiğini belirterek,
“Yaraya su tutma, sıcak uygu-
lama, turnike yapmayı asla
önermiyorum. Baskı uygulayıp
eli yüksekte tutup yüksekte tut-
malılar. Kolun aşağıda tutul-
ması kan kaybına yol açar.

Nörolojik bir tansiyon dü-
şüşü olur. Turnike yaparsak
uzuvda beslenme problemi
olur. 

O an kan duruyor ama daha
sonra nekroz dediğimiz o böl-
genin kanlanması bozuluyor.

O yüzden asla panik olma-
yıp. Yaraya baskı uygulayarak
en yakın sağlık kuruluşuna baş-
vurmak gerekiyor” dedi. 

Özellikle iş kazalarında ağır
yaralanmaların yaşandığını be-
lirten Kaya, çalışanları koru-
yucu eldiven kullanmaları
konusunda uyardı. 

Çalışanların tetanoz profi-
laksisi ve hepatit B aşılarını da
tamamlamış olması gerektiğini
söyleyen Kaya, bu tip yaralan-
malarda el cerrahisi bölümü
olan hastanelere başvurulma-
sını önerdi. iHa 
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YunuseMre Belediyespor, yaz
spor okulları voleybol kursundan seç-
tiği 7 sporcuyu elit performans grupla-
rına dahil etti.   

Yunusemre Belediyespor'un yaz
spor okulu kurslarında yeni yetenekler
keşfediliyor. Voleybol branşı ikinci
dönem kurslarının sonuna gelen Mavi-
Beyazlı kulüp, spor okullarından altya-
pısına 7 yeteneği dahil etti. Buna göre
kurs performanslarıyla dikkat çeken
Elif Mermerli (2008), Nurcan Sağlam
(2008), Büşra Şengel (2011), Yağmur
Açıkbaş (2011), Zeynep Oruçoğlu
(2014), Emine Sude Kaptan (2014) ve
Ayşegül Soylu (2015) elit yarışmacı
gruplara dahil edildi. Altyapıya seçil-
menin mutluluğunu yaşayan sporcu-
lar, elit gruplarda da başarılı olup
gelecekte milli voleybolcu olmayı
hayal ettiklerini söyledi. Öte yandan
yeni sporcularıyla altyapısını güçlendi-
ren Yunusemre Belediyespor'da 14
branşta açılan yaz spor okulu kursları
eylül ayına kadar devam edecek.
Uzman antrenörler eşliğinde yoğun ilgi
gören kurslarda yetenekleri öne çıkan
çocuk ve gençlerin kulüp altyapısına
kazandırılmasına büyük önem verili-
yor. spor servisi

Yunusemre'de voleybol 
altyapısı güçlendi 

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in ilk haftasında
deplasmanda karşılaşacağı İs-
tanbulspor maçının hazırlıklarını
sürdürdü.

Manisa Futbol Kulübü,
Trendyol 1. Lig’in ilk hafta-
sında 10 Ağustos Cumartesi
akşamı saat 19.15’te Esen-
yurt Necmi Kadıoğlu
Stadı’nda İstanbulspor’a
konuk olacak. Manisa ekibi,
mücadelenin hazırlıklarına
Teknik Direktör Çağdaş
Çavuş yönetiminde ger-
çekleşen antrenmanla
devam etti. Isınma hare-
ketleriyle başlayan an-
trenman pas çalışmasının
ardından taktik çalış-
mayla sona erdi.

Siyah-beyazlılar,
bugün yapacağı
antrenmanla İs-
tanbulspor maçı
hazırlıklarını sür-
dürecek.

Manisa FK taktik çalıştıManisa FK taktik çalıştı
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